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Česa se pa vi veselite?
Mesec se hitro obr-
ne in spet je pred 
menoj nepopisan 
list, ki čaka, da se 
s svojimi prsti pri- 
čnem sprehaja-
ti po tipkovnici in 
sestavljati črke ter 
besede, ki bodo na 
pot pospremile no-

vembrsko številko Rokovnjača leta 2009. 
»O čem bi tokrat pisala?« se v mislih spra-
šujem, hmm, kaj se je kaj takega zgodilo 
v tem mesecu, da bi bilo smiselno, da to 
uporabim za iztočnico. Grem pogledati, 
o čem je tokrat pisala Milena … pisala 
je o vrednotah, z užitkom vsakokrat pre-
berem njeno kolumno, vedno znova me 
preseneti s svojim načinom razmišljanja. 
Jah, nič, glede na to, da se je pred peti-
mi minutami končala nogometna tekma 
med Slovenijo in Rusijo, ki je našo četo 
izstrelila na svetovno prvenstvo, ki bo na-
slednje leto, je skoraj moja državljanska 
dolžnost, da se dotaknem tudi te teme. 
Nekaj trenutkov po zmagi naših fantov 
je bilo pri nas v Domžalah podobno kot 
na silvestrovo, pokalo je na vse pretege in 
ognjemeti so se vrstili drug za drugim. Pa 
se že vnaprej opravičujem vsem ljubite-
ljem tega športa, vendar mi do danes ni 
jasno, kaj oziroma česa se ljudje tako moč-
no veselijo, ko recimo naša reprezentanca 
osvoji nek uspeh na večjih tekmovanjih. 
Kaj ljudi žene v tako neizmerno veselje, 
da potem še dolgo v noč in morda še 
naslednji dan tako prešerno proslavljajo, 
se veselijo in nazdravljajo. Naj mi nekdo 
prosim razloži, da jih bom razumela. Me 
boste vprašali morda, ja dobro, ženska, 
kaj oziroma česa se pa ti veseliš? Dobro, 
ni problema, z veseljem povem: »Najbolj 
se razveselim in veselim, tisočkrat na 
dan, da sem zdrava, da lahko delam in da 
imam zdrava otroka, starše, brate, sestre, 
nato se veselim, da lahko delam tisto, kar 
me veseli, veselim se prijetne družbe za-
nimivih ljudi, veselim se svojih poslovnih 
in osebnih uspehov, veselim se uspehov 
mojih dveh fantov, veselim se svoje ljube-
zni, veselim se trenutkov, ki so samo moji 
in jih lahko preživim tako, kot si sama naj-
bolj želim … veselim se življenja … Vese-
la sem, da za svoje veselje ne potrebujem, 
da okrogel kos usnja zadene točko v pro-
storu. Bog, hvala za zdravo pamet.

Prijazno vas Pozdravljam,
Katarina KarlovšeK

Naslednja številka Rokovnjača izide 
18. decembra, rok za oddajo prispev-
kov je 7. december
Svoje prispevke lahko pošljete po 
e-pošti na naslov rokovnjac@lukovi-
ca.si ali katarina@rta.si, po pošti ali 
jih oddajte v nabiralnik uredništva, 
GSM urednice: 051/365-992. Skupaj z 
decembrsko številko boste prejeli tudi 
darilo uredništva, koledar za leto 2010.
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Kulturni odsek 
Planinskega društva Blagovica

VABI

na koncert

»ZAPOJMO SKUPAJ« 

v soboto, 19. 12. 2009, ob 
19:00 

v dvorani podružnične šole v Blagovici.

Predstavili se bodo pevski zbori in družine iz 
naše okolice.

Vstop je brezplačen. 

ŽUPNIJA BRDO 
vabi na 

OPERETO  
MIKLAVŽ PRIHAJA 

(dr. Jerko Gržinčič)
na Miklavževo nedeljo,

6. 12. 2009 ob 17 uri
v Kulturni dom Janka Kersnika v Lukovici.

Sodelujejo: Otroški zbor župnije Brdo (Petra 
Avbelj) 

Župnijski zbor župnije Brdo (Lojze Pezdirc)
Cerkveni zbor Šentvid pri Lukovici (Špela Kink)

Moški zbor Janko Kersnik Lukovica (Igor 
Velepič)

solisti: Jerica Bukor, Ema Meden, Ana Oražem, 
Blaž Andrejka, Matej Avbelj, Bogdan Magister 

klavir: Tatjana Kavčič 
vodstvo: Marija Juteršek in Matevž Kink

Turistična zveza 
Občine Lukovica

in 
društva vključena v Zvezo

VABIMO,

da nedeljo, 20. decembra, 
preživite v Lukovici.

Program:

od 10. ure dalje: Sejem domače obrti na trgu 
v Lukovici,

ob 13. uri: Revija domačih harmonikarjev,

ob 15. uri: Humanitarno-kulturna prireditev 
Društva podeželskih žena Lukovica v dvora-

ni J. Kersnika.
Vstop prost, vabljeni k prostovoljnim prispev-

kom,  del sredstev društva namenjamo za 
izbrano mladoletno osebo v naši občini.

Po prireditvi sledi družabno, prednovoletno 
srečanje za vse NAS!

Lepo vabljeni, da se to nedeljo skupaj poslovi-
mo od leta 2009!
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Harmonikarski 
šunder
Kulturni dom v Lukovici je na sobotni ve-
čer 24. oktobra kar pokal po šivih tako od 
šundra (dobrega razpoloženja), tresel se je 
tudi oder, kjer se je letos že drugič zgodil 
koncert Društva ljubiteljev harmonike iz 
Godiča in njegovih gostov pod pokrovitelj-
stvom organizatorja Občine Lukovica. 
milena Bradač

Foto: vera mejač

Skozi tri urni koncert, ki ga je občinstvo res 
dobro sprejelo, so se zvrstili na odru gostitelj 
Društvo ljubiteljev harmonike Godič, folklor-
no ljudsko in glasbeno društvo iz Rohrbacha 
na Bavarskem, orgličarski ansambel Kosci,  

Zaradi vse manjšega obiska obstaja real-
na možnost, da bodo v Blagovici ukinili 
pošto in bencinski servis. Slednje ni tako 
pereč problem zaradi novih brezposel-
nih, ki to verjetno ne bodo, saj bodo 
premeščeni na druge bližnje poslovne 
enote, temveč zaradi nas, ki bomo ob 
prednosti, ki se jih trenutno niti ne zave-
damo.          
Krajevna sKuPnost  Blagovica

Na zahvalno nedeljo je bilo v cerkvi Kar-
melske matere božje na Češnjicah nad 
Blagovico že 4. srečanje poročnih jubi-
lantov. Kljub oblačnemu vremenu pa je 
na obrazih jubilantov žarel nasmeh in 
zadovoljstvo,pa tudi solzice sreče. Teh je 
bilo letos kar 16 parov, kar je svojevrsten 
rekord za tako malo faro. Dva para sta sla-
vila celo zlati poroki in en par, MILKA in 
VINCENC DACAR kar 55 skupnih let. Vsi 
jubilanti pa so kar vsem faranom priredili 
prijazno pogostitev v šoli, kar samo doka-
zuje, kako smo med seboj povezani.
Vsem slavljencem želimo miru, zdravja in 
še na mnoga srečna skupna leta.

dušan šKrlj

Ali so pošti in bencinskemu servisu 
v Blagovici res šteti dnevi?

Srečanje poročnih 
jubilantov 
na Češnjicah 
nad Blagovico

oziroma domovalo kar nekaj velikih glasbe-
nih ustvarjalcev, in sicer Anton Lajovic, France 
Marolt, Srečko Stegnar in že omenjeni Oskar 
Dev. Župan je dan posvetil gostom iz Bavarske 
in jim razkazal naše kraje ter jim opisal njihov 
razvoj skozi minula obdobja. Vsem nam je zna-
no, da župan svojo občino skozi zgodovino 
dobro pozna.

Gost koncerta in tudi sicer velik ljubitelj ljud-
ske in domače zabavne glasbe je bil Ivan Sivec 
iz Mengša. Ivan Sivec je nam vsem dobro znani 
pisatelj in predvsem pisec mnogih narodnih in 
zabavnih pesmi za številne ansamble. Prejšnji 
večer so mu v Domžalah podelili častni naziv 
kralja polk in valčkov. Drugače pa izredno ceni 
Avsenikovo in Slakovo glasbeno ustvarjalnost.

Resnično lep večer so ob vedno novih ovacijah 
navdušenja zaključili godci Društva ljubiteljev 
harmonike iz Godiča.

Običajno se zavemo vrednosti nečesa šele ta-
krat, ko je prepozno. Da pa do tega ne pride 
prekmalu, moramo poskrbeti sami s primernim 
vzdrževanjem ali bolje rečeno negovanjem. 
Verjetno do danes še niste pomislili, kakšen 
prestiž sta pošta in bencinski servis v neposre-
dni bližini. Vprašajte npr. Lukovičane, če bi si 
želeli bencinski servis v Lukovici!?
Očitno bomo spoznali pravo vrednost teh dveh 
objektov, ko bosta zaprla vrata in se bomo 

Župan Matej Kotnik in gost koncerta Ivan Sivec z nastopajočimi

Za humor so poskrbele članice KUD F. M. Podlimbarski

morali peljati v Domžale po bencin ali odnesti 
eno samo pismo v Lukovico. Po eni strani zah-
tevamo razvoj občine, ko pa nekaj dobimo oz. 
imamo, pa tega ne znamo vzdrževati.

Sprašujete, kaj lahko storimo? Namesto da ho-
dimo po ponujene usluge zunaj našega okoli-
ša, jih raje v največji možni meri opravljajmo 
doma in tako pošta kakor bencinski servis bo-
sta spet rentabilna. V bližnji prihodnosti pa še 
toliko bolj, saj se pripravlja gradnja stanovanj 
in prihod novih prebivalcev. Zavedajmo se, da 
bomo krivdo v primeru zaprtja morali prevzeti 
v celotni nase, in vprašanje je, kdaj se bo spet 
ponudila priložnost, da pridobimo takšne sto-
ritve v našem kraju.

ansambel Bloški odmev, zmagovalka sloven-
ske popevke 2007 Eva Černe in izvrstna ci-
trarka Damjana Praprotnik. Da pa ne bi samo 
prepevali in igrali, so za smejalne gubice 
poskrbele krašenjske članice KUD F. M. Pod-
limbarski s svojim šegavim skečem. Večer je 
povezovala Dragi Umek iz Krašnje, sicer žena 
predsednika društva harmonikarjev iz Godiča, 
Zdravka Umeka.

V večeru domače slovenske glasbe je užival 
tudi župan Matej Kotnik, ki je vse zbrane na-
govoril in pozdravil z refrenom ljudske pe-
smi »Pod klančkom sva se srečala …«, ki jo je 
uglasbil Oskar Dev, tudi naš domači skladatelj. 
Spomnil nas je, da se je v naših krajih rodilo 
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V petek, 16. 10. 2009, smo se 
kmečke žene Lukovice odpravile 
na krajši izlet do Zagorja ob Savi 
v kulturni dom, kjer je bil izbor 
kmetice leta. Dvorana je bila pol-
na do zadnjega sedeža. Izbranih 
je bilo 13 kandidatk s Slovenije, 
med njimi je bila tudi naša pred-
stavnica iz Lukovice Ivana Smer-
kolj.

Šle smo navijat zanjo, vendar točke 
so pokazale drugače, saj si je zma-
ga izmuznila za las.
Ob bogatem kulturnem programu 
in govorih vidnih predstavnikov 
kmetijstva so izbrali kmetico leta z 
Jezerskega.
Po uradnem delu je sledila zakuska 
ob druženju v preddverju dvorane. 
Bil je res prijeten jesenski večer.

V Domačiji Rus iz Šentvida pri Lu-
kovici so zadnji petek v oktobru 
člani društva Skrinjica pripravili 
posebno zanimiv dogodek, ki 
je povezal razstavo vezenin, po-
učno predavanje o zemlji, trti in 
grozdju ter degustacijo vin vino-
gradnika in vinarja Dušana Ben-
čine iz Lož pri Vipavi. Razstave v 
Domačiji Rus so zdaj postale del 

Predstavniki javnega življenja položili vence

Kmečke žene Lukovica

Izbor kmetice leta 2009

Že naslednje jutro pa na Lukov se-
jem v Lukovici, kjer smo imele svojo 
stojnico. Na osrednjem trgu je bila 
letos podelitev priznanj »Zakladi 
Črni graben«, ki smo ga pridobile 

tudi kmečke žene Lukovice.
V četrtek, 22. oktobra, se je zbralo 
kar lepo število naših članic. Z avto-
busom smo se odpeljale proti Dom-
žalam, kjer smo imele postanek na 
kmetiji pri ČERNIVČEVIH. Ogledale 
smo si lepo urejeno kmetijo. Na 
kmetiji se ukvarjajo z mlekarstvom, 
postavljen pa imajo tudi mlekomat 
v Domžalah. Pot nas je potem pe-
ljala proti Turjaku, kjer smo si ogle-

dale Trubarjevo domačijo, od tam 
pa smo odšle do Gradeža, kjer pa 
smo si ogledale sušilnico sadja. Ta 
sušilnica sadja je ena od redkih, kjer 
se sadje suši še na star način.
Po kosilu na Kureščku smo si ogle-
dale še domačo sirarno na Igu, kjer 
je bila tudi degustacija. Ob vrača-
nju smo kljub slabemu vremenu 
še ubrano zapele ob spremljanju 
harmonike.

Ivana Smerkolj

Barve vina v Domačiji Rus
ene tradicije, ob tem pa si člani 
društva Skrinjica skupaj s predse-
dnico Tanjo Šubelj želijo pripravi-
ti tudi večji dogodek, ki zajema 
določeno temo.

Tako so dogodek nekaj dni pred 
martinovanjem poimenovali Barve 
vina. K sodelovanju so poleg znane-
ga vinarja in vinogradnika Dušana 
Benčine iz Lož pri Vipavi povabili še 
vezilji Majdo Vavpetič iz Kamnika in 
Mojco Radetič z Brezovice pri Lju-
bljani. Pokazali sta svoje vezenje v 
tehniki rišelje, Vavpetičeva poročne 
prtičke, Radetičeva pa med drugim 
prte, ki so primerni za lepo okrašeno 
slavnostno mizo, še posebno, če je 
na njej okusna večerja in primerno 
vino. 
Mojca Radetič je povedala, da se je 
vezenja v tehniki rišelje začela učiti 
pred tremi leti pri Majdi Vavpetič, ki 
je bila po njenih besedah potrpežlji-
va učiteljica. »Strokovnjaki pravijo, 
da je vezenje v tehniki rišeljeja težje 

od klekljanja,« je povedala Radetiče-
va, ki je pred kratkim za svoje izdelke 
prejela rokodelski certifikat Obrtne 
zbornice Slovenije. »Vezenje zah-
teva veliko zbranosti, pridne roke, 
bistre oči in natančno izrezovanje 
odvečnega blaga. K temu je treba 
dodati še pripravo blaga, risanje 
vzorcev, po vezenju in izrezovanju 
pa še ustrezno pranje in škrobljenje. 
Veliko je dela, vendar je vsaka vezi-
lja lahko samo zadovoljna, da je pre-
magala strah pred rišeljejem.«
Vinogradnik in vinar Dušan Benčina 
iz Lož pri Vipavi je povedal, da je nji-
hova družinska tradicija na kmetiji 
Benčina stara več desetletij. Njihova 
vina, znana pod blagovno znamko 
Od zida, so se že trdno uveljavila 
in postala prepoznavna mnogim 
ljubiteljem vinske kapljice. »Naši 
vinogradi se zlatijo v soncu na zavi-
dljivi površini šestih hektarjev,« pra-
vi Dušan Benčina. Ob tem še doda, 
da je zelo ponosen na hčerko Majo, 
ki je leta 2007 postala vinska kraljica 
Slovenije. Benčinovo rdeče je bilo v 
letu 2006–2007 tudi vino vinske kra-
ljice, s čimer se radi pohvalijo. »Prav 

tako ponosni smo na številna pri-
znanja, diplome in medalje, ki smo 
jih prejeli v vseh letih,« je povedal 
Benčina. »Svoja vina smo postavili 
v preizkus mednarodnim ocenje-
valcem iz vsega sveta.« Da bi bili v 
koraku s časom, so na novo obnovili 
in zasadili rdeče sorte žlahtnih trt 
refoška, merlota, modrega pinota 
in cabernet sauvignona, saj morajo 
poskrbeti  za kakovost svojih vin, ki 
jih želijo še izboljšati.
Razstavo Barve vina na Domači-
ji Rus si lahko ogledate do konca 
novembra, ko se bo počasi tudi pri 
njih začel predpraznični čas.
Da bi popestrili dogajanje na svoji 
domačiji, so ob razstavni temi pri-
pravili še delavnico vezenja v teh-
niki rišelje, ki se je odvila v četrtek, 
12. novembra, in bo znova čez šti-
rinajst dni, 26. novembra. Vodila jo 
je Mojca Hieng, ki ima tudi sama na 
ogled svoje vezenine. 
Na naslednji delavnici, ki bo 20. no-
vembra pod vodstvom keramičar-
ke Brigite Herjavec, se boste lahko 
preizkusili v izdelovanju unikatnih 
keramičnih izdelkov.

V sredo, 28. oktobra, so se 
pristojni in nekaj drugih lju-
di s polaganjem vencev spo-
mnili padlih občanov zaradi 
vojnega nasilja.       Rok Avbelj

Ustavili smo se ob štirih obe-
ležjih, v Lukovici pred občino in 
na zahodnem delu trga ob Ma-
rijinem kipu, na Brdu pri kapeli 
pred cerkvijo in na šentviškem 
pokopališču. Med udeleženci 
dogodka je občino predstavljal 
župan Matej Kotnik, duhov-
no skupnost pa brdski župnik  
g. Andrej Svete. Postanki pri šti-
rih postajah so bili kratki, jedr-
nati in zgovorni sami po sebi. 
Vsi spoštuj(e)mo ljudi, ki so svoja 
življenja dali za našo domovino! Poklon pri kapeli na Brdu
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Kmetija Pr' Španc
Nad Blagovico se na poti 
proti Golčaju skriva majhen 
zaselek Vranke, kjer stoji 
domačija Pr' Španc. Ureje-
na hiša z gospodarskim po-
slopjem ter topel nasmeh 
domačih govorita o pridnih 
rokah in preprostih ljudeh. 
Zdravko in Klavdija Slapar s 
sinovoma Juretom in Janom 
ter staro mamo ustvarjata 
svojo zgodbo. Skupaj delajo 
na kmetiji in se ukvarjajo s 
pridelavo domače hrane. Le-
tos pa sta ena izmed tistih, ki 
so se s svojimi izdelki pridru-
žili blagovni znamki Zakladi 
Črnega grabna in skrbijo za 
večjo prepoznavnost naše 
doline ter ohranjajo podežel-
sko kulturo. 
šPela Kveder

Njuna pot bi bila morda pre-
cej drugačna, če ne bi Klavdi-
ja pred osmimi leti po stečaju 
podjetja ostala doma. Mlada 
družina, ki je ostala z eno pla-
čo, se je morala znajti in izko-
ristiti vse, kar jim ponuja mati 
narava. Na kmetiji sta približno 
pred osmimi leti začela goji-
ti jagode. Najprej sta začela s 
kar pet tisoč sadikami, nato pa 
sta število teh zmanjšala, saj je 
treba na vsake tri leta nabavi-
ti nove sadike, kar predstavlja 
precejšen strošek. Letos imata 
dva tisoč petsto sadik in sta 
zelo zadovoljna s prodajo. V 
maju, ko sadike sadijo, je res 
veliko dela, saj je Klavdija bolj 

ali manj sama pri tem opravi-
lu, ko poleg gospodinjskih del 
poskrbi še za opravila na kme-
tiji, pri tem pa ji pomaga tudi 
stara mama. Takšno delo zelo 
obremenjuje križ, zato jim je 
v veliko veselje, ko jim pridejo 
pomagat tudi sorodniki, saj je 
vedno dobro, da denar ostane 
doma, pravi Zdravko. Pri tako 
velikih nasadih se takoj pozna 
tudi sprememba v naravi in ko 
je npr. prevroče, plod lahko 
hitro zažge, kar pomeni, da je 
bolj sočen in slasten, a njegov 
videz ni tako lep. Lahko jih uni-
či tudi toča in kaj hitro je lah-
ko ves trud zaman. S prodajo, 
pravi Klavdija, sta zadovoljna, 
saj ju stranke že poznajo in 
vedo, da so popolnoma brez 
dodatkov, razen škropljenja 
proti plesni. Jagode pa so še 
vedno slastne in odlične za 
marmelade, likerje in druge 
izdelke, ki jih preizkuša tudi 
Klavdija. Kupci, ki so največ-
krat že kar stalne stranke, se 
radi ustavijo pri njih doma, 
kar pa je tudi najbolj ugodno, 
saj ima zaenkrat vozniški izpit 
samo Zdravko.

Pred 1 mesecem pa se jima je 
odprla nova možnost. Svoje 
izdelke sta podpisala tudi z 
domačo blagovno znamko 
Zakladi Črnega grabna, ki 
tovrstnim domačim produk-
tom omogoča širšo prepo-
znavnost, promocijo in za-
gotavlja kakovost domačih 
izdelkov iz občine Lukovica. 

Pred kratkim so se skupaj z 

drugimi pridelovalci domače 
hrane iz občine podali na izlet 
v Belo krajino, kjer so si pogle-
dali dobro prakso pridelovanja 
drugih domačih izdelkov in se 
lažje odločili za ta projekt. Klav-
dija je morala za tovrsten ko-
rak opraviti tečaj za pridobitev 
certifikata za predelavo sadja. 
Zdravko s svojimi iskrivimi 
očmi kar gori od novih idej in 
razmišljanj o novih možnostih, 
medtem ko Klavdija veselo do-
daja, da je kuhanje, vlaganje, 
peka povsem njena zasluga, 
saj ji je to že od nekdaj v ve-
liko veselje. Naj omenim, da 
mi je ob prihodu gostoljubno 
ponudila slastno jabolčno po-
gačo, ki bi zagotovo premami-
la vsakogar. Oba sta odraščala 
na kmetijah in zato vesta, kako 
obrniti vsak evro in izkoristiti 
vsak dar, ki jima je namenjen, 
zato tudi otroke danes učita v 
takšen način življenja. 

Družina Slapar je zgled, da se 
s pridnimi rokami in skupni-
mi močmi da vse narediti. Pri 
domačih opravilih sodeluje 
vsa družina. Jure rad poma-
ga pri tehničnih opravilih in 
vozi traktor, mlajši Jan pa mu 
pridno sledi in poprime, kjer 
se le da. Čeprav dela nikoli ne 
zmanjka, Jure z veseljem raz-
teguje meh svoje harmonike 
in popestri skupna druženja 
ob praznovanjih. Mlajši Jan 
pa si nadvse rad želi sesti za 
bobne, a žal je pri hiši samo 
en avto in je to za starše pre-
velika obveznost.

Danes jim blagovna znamka že 
koristi, vendar, kot pravi Zdrav-
ko, so to šele začetki. Občina 
jima je kupila pasterizator, ki 
ga potrebujeta za pridelavo 
domačih sokov, ki so zelo oku-
sni in imajo rok trajanja tudi do 
enega leta. Sok je popolnoma 

»Ljudje si 
premalo upajo« 
Zdravko Slapar

Zdravko in Klavdija Slapar s sinovoma Juretom in Janom 

Gospodar Zdravko Dobrote iz kmetija Pr' Španc
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naraven, brez dodatkov. V upo-
rabo pa ga ponujata tudi ti-
stim, ki bi želeli iz svojega sadja 
iztisniti zdrav domač sok. Ta 
pomoč jima je bila še kako do-
brodošla, saj sta že sama veliko 
vložila v preureditev prostorov, 
nakup preše, mlina in vseh po-
trebnih dodatkov. Zdaj pa ure-
jujeta še manjši prostor, ki naj 
bi bil galerija njunih izdelkov. 
Ob vsem se človek pošteno za-
misli, kaj vse je mogoče ustva-
riti samo z eno plačo. 

Zdravko pravi, da ljudje na-
sploh premalo cenijo svoje 
izdelke in so premalo pogu-
mni. Morali bi se podučiti, kaj 
in kako lahko nekaj pridelajo 
doma, kar bi posledično po-
menilo, da bi to cenili tudi 
drugi. Bolj bi se morali zave-
dati, kaj imamo, in to podpira-
ti. Treba se je znati dokazati, 
delati in napredovati. 

Da pri tej hiši ne manjka tekmo-
valnega duha, je mogoče videti 
po medaljah različnih tekmo-
vanj in priznanjih, ki sta jih osvo-
jila na ocenjevanjih slovenskih 

dobrot. Pravi, da ga tudi to utrdi 
in naredi še boljšega. Tako so 
povsem iz radovednosti peljali 
svoje izdelke na ocenjevanje 
kakovosti. Leta 2007 jim je za las 
ušlo bronasto priznanje, ker so 
imeli premalo harmoničnosti. To 
so do naslednjega leta popravili 
in na njihovo veliko preseneče-
nje dosegli tretje mesto. Letos 
pa so poželi velik uspeh trdega 
dela. Osvojili so zlato plaketo 
za žganje iz mešanega sadja, 
srebrno plaketo za jabolčno 
žganje in srebrno plaketo za 
jabolčni kis. Iz te okolice so se 
razstave Dobrote slovenskih 
kmetij udeležili samo oni, kar je 
precej žalostno, saj je tu veliko 
pridelovalcev domačih dobrot. 

Na samo kakovost izdelkov se-
veda vpliva prav vsak korak. Od 
pobiranja, poteka dela, kako se 
sadje pripravi, kako se kuha. Vse. 
Pravita, da imata srečo, saj stara 
mama pri svojih 74 letih kuha 
žganje in s svojimi izkušnjami 
obogati vsako kapljico. Zato je 
vsekakor pomembno sodelo-
vanje s starejšimi generacijami, 
da si pomagajo in bogatijo drug 

drugega, kar pa je ponekod pra-
va redkost. 

Vsa zelenjava, sadje in dru-
ge domače dobrote ostanejo 
doma in Klavdija iz njih ustvarja 
zavidljivo okusne jedi za doma-
če potrebe. Domač ajvar, vlo-
žene kumarice, paprika, rdeča 
pesa in kompoti so nepogrešlji-
vi v domači kleti. Jure in Jan pa 
sta tudi navdušena gobarja in 
v času gob skorajda ni dneva, 
da se ne bi zapeljala s kolesom 
po bližnjih gozdovih in nabrala 
užitne gobe. Zdaj sta že prava 
poznavalca in poznata že veliko 
več kot pa marsikateri gobar. Za 
domačo rabo pa se ukvarjajo 
tudi z nabiranjem zelišč, ki jih 
najraje uporabljajo za jäger-
maistra, ki se ga pripravlja celo 
leto. 

Celotna družina je neverjetno 
dejavna in svoj prosti čas aktiv-
no zapolnijo. Zdravko se ukvarja 
z gasilci in sodeluje v KS Blago-
vica. Skupaj pa se radi podajo v 
naravo in obiščejo bližnji Gol-
čaj, Limbarsko goro in sosednje 
hribe. Jure pogumno pripomni, 
da so nazadnje skupaj prehodili 
pot od Moravč do doma v kar 3 
urah in pol. 

Razmišljala sta tudi o ekolo-
škem kmetovanju, vendar bi 
bilo za njuno situacijo pre-

Velika priložnost za zakonca Slapar je domača bla-
govna znamka Zakladi Črni graben, ki njihovim do-
mačim produktom omogoča širšo prepoznavnost, 
promocijo in kakovost.

Družina Slapar je zgled, da se s pridnimi rokami in skupnimi močmi da vse narediti.

velik stroškovni zalogaj, saj 
se ob tem pojavijo prevelike 
zahteve, ki se hitro spremi-
njajo in malemu kmetu jih 
zagotovo ne bi uspelo sledi-
ti. Poleg tega pa je slovenska 
govedoreja na zelo nizki ravni 
in kaj takega se za kmeta z du-
cat živine in nekaj drobnice ter 
pujsov zagotovo ne bi dobro 
obrestovalo. Spet druge ideje 
pa so ju ponesle v bolj turistič-
no usmeritev, vendar kakšne 
bodo možnosti, je treba še po-
čakati. Oba pa z veseljem po- 
udarita, da je še odprto, v koli-
kor bodo imeli otroci kaj volje. 
Zdravko in Klavdija se ob teh 
mislih zaenkrat še nasmihata in 
predajata odločitev ritmu časa. 

Na domačiji Pr' Španc se zdi, 
da je življenje še vedno tako 
kot včasih. Zdravko pravi, da 
je treba znati delati in se tudi 
poveseliti. Z velikim veseljem 
poskrbijo, da gost, ki pride na 
njihovo domačijo, ne bo razo-
čaran, saj lahko ponudijo bo-
gato paleto domačih dobrot. 
Domač kis, borovničev, če-
šnjev, orehov liker, materina 
dušica, jägermeister, naravni 
sokovi in še kaj se najde. To je 
zagotovo naravnost odlična 
popestritev na domači mizi 
ali pa okusno darilo in maj-
hen poklon nekomu, ki ceni 
naravne izdelke. 
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Življenje Matevža Kinka zazna-
muje ljubezen do glasbe, pred-
vsem petja. Temu posveča veli-
ko večino svojega delovnega in 
prostega časa. Od tega imamo 
koristi tudi občani, saj, kot pravi 
sam, ga kulturno udejstvovanje 
na lokalni ravni zanima in osre-
čuje. Uživamo lahko v mnogih 
koncertih in pevskih nastopih, 
ki nastanejo pod njegovim men-
torstvom in vodstvom, njegov 
glas pa se sliši tudi s cerkvenih 
korov.                   danilo Kastelic

Kakšna je vaša poklicna pot?
Po končani gimnaziji v Celju sem 
študiral umetnostno zgodovino 
na Filozofski fakulteti v Ljubljani 
in diplomiral. Po študiju sem se 
zaposlil v Celju na Zavodu za var-

Intervju: Matevž Kink

"Ves moj čas je prežet z glasbo in kulturo"
stvo kulturne dediščine, kjer sem 
opravil pripravništvo in si pridobil 
naziv konservator za nepremično 
kulturno dediščino. Vzporedno s 
študijem na Filozofski fakulteti pa 
sem obiskoval Srednjo glasbeno 
šolo v Ljubljani, smer solopetje, 
kjer sem spoznal svojo življenj-
sko sopotnico Špelo, ki me je pri-
peljala v ta kraj. Študij solopetja 
sem nadaljeval na Akademiji za 
glasbo v Ljubljani, kjer sem diplo-
miral leta 2005. Za svoj diplomski 
koncert pa sem dobil študentsko 
Prešernovo nagrado. Tako sem 
postal akademski glasbenik pevec 
in profesor petja.

Ali je zdaj vaš poklic povezan z 
glasbo?
Ja. Zaposlen sem v Slovenski fil-
harmoniji pri Slovenskem komor-

nem zboru, s katerim nastopam 
tudi kot solist. V Glasbeni šoli v Za-
vodu sv. Stanislava pa poučujem 
solo petje.

Kako preživljate svoj prosti 
čas?
Ves moj prosti čas je prežet z 
glasbo in kulturo na splošno. Z 
ženo Špelo vodiva cerkveni zbor v 
Šentvidu pri Lukovici, od letošnje 
jeseni pa vodim Mešani pevski 
zbor Groblje. Kot solist nastopam 
po Sloveniji in pripravljam tudi 
samostojne koncerte. Zelo rad se 
aktivno udejstvujem tudi na kul-
turnem področju na lokalni ravni.  

Kako se je začela vaša aktivnost 
v domačem kraju?
Začelo se je s postavitvijo novih 
orgel v Šentvidu. Moj predlog je 
bil, da se v daljšem časovnem ob-
dobju izvede cikel različnih kon-
certov. Vsi koncerti so bili organizi-
rani v sodelovanju z župnijo Brdo. 
Tako smo imeli: orgelski koncert, 
koncert učencev glasbene šole, 
zborovski koncert, koncert Gre-
gorijanskega korala, koncert har-
monikarskega orkestra in koncert 
nabožnih ljudskih pesmi. Tako je 
bil predstavljen najširši spekter 
glasbenih zvrsti, kar je bil tudi na-
men tega koncertnega cikla.

Kolikor mi je znano, ste pri ne-
katerih projektih sodelovali z 
več zbori v naši občini? 
Zelo lepo sodelovanje je bilo pri 
organizaciji prireditve ob slo-
venskem kulturnem prazniku v 
lanskem letu, ko sta oba cerkve-
na zbora ob obletnici skladatelja 
Alojzija Mava predstavila njegove 
zborovske skladbe. Prireditev je 
bila obogatena s predavanjem na 
temo kultura. 
Glasba je znova povezala pevce 
cerkvenih zborov za lanski božič. 
Pripravili smo zanimiv in zahteven 

projekt – oratorij Slovenski božič 
(skladatelj Matija Tomc). Izvedba 
je bila zelo kakovostna in na viso-
ki ravni in tako smo ugotovili, da 
s skupnimi močmi lahko veliko 
dosežemo.

Ali v bodoče lahko pričakujemo 
še kakšen skupen projekt?
V tem duhu se letos pripravlja 
tudi opereta Miklavž prihaja  
(dr. Jerko Gržinčič), ki bo izvedena 
na Miklavževo nedeljo. Sodelo-
vali bodo: Župnijski zbor župnije 
Brdo, Cerkveni zbor iz Šentvida, 
Otroški zbor župnije Brdo, Moški 
zbor Janko Kersnik Lukovica in 
solisti. Ker gre za velik in zahteven 
projekt, lepo sodelujemo z vsemi 
zborovodji in drugimi sodelavci 
župnije Brdo.

Kako vaše dejavnosti sprejema 
družina?
Žena ne samo da me pri tem pod-
pira, tudi sama pri vsem aktivno 
sodeluje. Vsi trije otroci pa so ve-
činoma z nama in se privajajo na 
življenje, prežeto z glasbo, kon-
certi in nastopi. Hči Doroteja že 
drugo leto obiskuje ure violine, 
sin Ožbolt pa tudi kaže zanimanje 
za učenje inštrumenta.

Kako vidite našo občino na kul-
turnem področju v prihodnje?
Opažam, da je veliko zanimanja 
za koncerte in druge kulturne pri-
reditve – upam, da bo tako tudi 
ostalo. Vse prireditve so bile do-
bro obiskane in odziv poslušalcev 
je bil vedno dober. Pripravljenost 
za sodelovanje je bila vedno izje-
mna in to mi tudi daje motivacijo 
za nadaljnjo delo. V našem kraju 
se v kulturi res veliko dobrega in 
kakovostnega dogaja, zato sem 
vesel, da lahko tudi sam nekaj 
prispevam in da sem del tega do-
gajanja.

Hvala za pogovor in uspešno 
delo še naprej. V zasebnem 
življenju pa vam čestitam ob 
skorajšnjem rojstvu četrtega 
otroka.

GOSTILNA * PIZZERIA * PIVOVARNA
          

• sprejemamo rezervacije 
za prednovoletne zabave

041 629 523 ali 01 72 36 736

• v decembru ob petkih in sobotah 
večeri z živo glasbo

Več informacij na www.gostilnafurman.si
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Revija odraslih pevskih zborov iz župnij domžalske dekanije

Na letošnjo zahvalno nedeljo, ki 
je po cerkvenem koledarju prva 
nedelja po prazniku vseh svetih, 

Takšen je bil uradni naslov tokratnega prijateljskega druženja 
mladinskih in odraslih zborov domžalske dekanije, ki je v cerkve  
sv. Mihaela v Mengšu privabil kar enajst odraslih in en mladinski 
zbor.        djd

Prvi je zapel domači zbor iz Mengša, cerkveni mešani pevski zbor sv. 
Mihaela. Sledili so ženski PZ župnije sv. Jožefa iz Vira, mešani PZ Ma-
rije vnebovzete iz Domžal, župnijo sv. Martina iz Moravč so zastopali 
moški, ženski zbor Proteja in mešani PZ, mešani PZ župnije Češnji-
ce in sv. Florjana iz Trzina, mešani PZ župnije Brdo in Vira, ženski PZ 
Jutro iz Ihana in mladinski zbor župnije sv. Mihaela iz Mengša. Sku-

paj so na koncu zapeli še Jezus, božji kruh si za življenje, s tem da so 
bili zbori razporejeni po veliki cerkvi in je tako njihovo petje še bolj 
prišlo do izraza. Po končanem duhovnem delu smo se radi odzvali 
povabilu domačega župnika na skupno druženje za župniščem. Tu 
smo bili poleg čudovite oskrbe domačih gospodinj in strežbi župni-
ka Janeza deležni še pogledov na novo nastajajoč župnijski dom. 
In kjer so pevci, se tudi poje. Moravška Mara, poznana iz mnogih 
prireditev in ena izmed maskot domžalskega mešanega pevskega 
zbora, brez nje bi bila velika praznina med glasovi, je ustanovila brez 
soglasja duhovnikov zbor Iz vseh vetrov in prepevanje se je zavleklo 
pozno v noč.

 Mešani pevski zbor župnije Češnjice pod vodstvom Matjaža Pestotnika za orglami 

Zahvalna nedelja – nedelja zakonskih jubilantov
torej letos 8. novembra, smo se 
pri vseh svetih mašah zahvalili 
za prejete darove narave in dela 

človeških rok v tem letu.       
djd

Pri sveti maši ob 10. uri na Brdu, so 

se prišli Bogu zahvaliti, ter se mu 
priporočiti zakonci, ki so sklenili 
svoj zakon v tej župniji. 

Tokrat je zbrane jubilante nagovo-
ril mag. Klemen Svetelj, ki v ško-
fiji skrbi za pastoralo študentov, 
zbrane pa je nagovoril tudi eden 
izmed jubilantov ter zaželel veliko 
spoštovanja in medsebojne ljube-
zni. 

Klemen Svetelj je strnil svoje misli 
z besedami, da povsod po Slove-
niji na današnjo nedeljo prinaša-
jo pred oltar kruh, vino in druge 
kmečke pridelke, da se Bogu za-
hvalijo za dar, tu, na Brdu, pa poleg 
vseh pridelkov stojita še prstana, 
ki poudarjata ljubezen dveh.

Naj nagovor končam z njegovimi 
besedami: »Več kakor imaš, manj 
imaš za druge,« in s svojim dodat-
kom, naj si bo to denarja ali časa. 
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Konjerejsko društvo Lukovica je 
eno izmed najštevilčnejših dru-
štev, ki se ukvarja s konjerejo 
v Sloveniji. Društvo vsako leto 
organizira izlet za vse odrasle 
člane. Da pa o konjih podučimo 
tudi najmlajše, vsako leto orga-
niziramo tudi izlet za mlajše ge-
neracije konjarjev, ki je po nara-
vi poučen, zanimiv in praktičen. 
Besedilo in Foto: mateja Pirnat in da-
mjana gostič

Tako smo se tudi 24. 10. 2009, na 
sprva deževen sobotni dan, zbrali 
v zavidljivo lepem številu, saj so 
bili vsi željni videti lepote in konje-
ništvo prelepe Gorenjske. Naš prvi 
cilj je bila vzrejna hiša lipicancev, 
Barbana v Globokem pri Radovljici. 
Otroci so se podrobneje seznanili z 
rejo lipicancev pri Peternelovih, ki 

Mejni prehod Holmec 1991

Združenje borcev za vre-
dnote NOB smo združba, ki 
želimo ohranjati vrednote, 
pridobljene v NOB, pa tudi 
ohranjati spomin na tiste do-
moljube, ki so svoja življenja 
žrtvovali za svobodo domo-
vine – Slovenije.
ana zajc

Predsednica združenja 
zB za vrednote noB luKovica

Izlet mladincev Konjerejskega društva Lukovica
nam jo je že na pašniku predstavil 
gospodar Janez. Povabilo je sledilo 
v hlevske prostore, kjer smo videli 
slovenske šampione – lipicance, 
ki tekmujejo v vožnji dvovpreg in 
dosegajo zavidljive rezultate. Ne-
kateri so lahko te mogočne konje 
tudi zajahali, najmlajši pa so naj-
večjo atrakcijo videli v maratonski 
kočiji, ki seveda ni ostala neupora-
bljena.
Pot smo nadaljevali proti Bohinju, 
kjer je bil naš drugi cilj ranč Mrcina. 
Na ranču je mogoče doživeti pravi 
kmečki duh. Za nas so pripravili po-
seben program s kmečkimi igrami, 
kjer so se udeleženci izleta med 
seboj pomerili v različnih nalogah, 
kot so smučanje na lesenih smu- 
čkah, igranje stare bohinjske igre, 
metanje podkev in jahanje islan-
dskih konjev. Glede na miroljub-

nost, prijaznost ter prilagodljivost 
islandskih konj so otroci zelo hitro 
krenili jahat v naravo, seveda v 
spremstvu in pod budnim očesom 
izkušenih vodičev. Te aktivne urice 
so izpraznile marsikateri želodček, 
zato smo kosilo pripravili izletu 
primerno, kar zunaj na ognju.
Ker je bil dan še mlad, mi še polni 
energije, pa tudi harmonikarju, ki 

smo ga imeli s seboj, še ni zmanj-
kalo viž, smo soglasno sklenili, da 
tako pozitivno vzdušje ponesemo 
še na Bled. Prijetno smo združili s 
koristnim in pozdravili tudi blejske 
fijakarje. Ko pa smo na otočku za 
cerkvico že videli sončni zahod, 
smo se poslovili od gorenjskih le-
pot in se odpeljali proti domu še 
boljše volje, kot smo bili ob snide-
nju, saj je naša dobra volja pregna-
la jutranje oblake in nam čez dan 
namenila toplo sonce. 

Veterani območnega združenja 
vojne za Slovenijo 1991 Domžale 
in sekcija Lukovica smo se odloči-
li obiskati eno od prizorišč vojne 
za Slovenijo 1991 mejni prehod 
Holmec na Koroškem. Tam se je 
med osamosvojitveno vojno od-
vijal srdit spopad med TO in JLA.
danilo Kastelic 

Takratni poveljnik TO na mejnem 
prehodu Holmec nam je pripovedo-
val o samem poteku bitke za mejni 
prehod. JLA je imela idealne narav-
ne pogoje za obrambo mejnega 
prehoda, saj je na eni strani hribo-
vitega območja imela mitraljezno 
gnezdo, ki je vidno pokrival celotno 
dolino in pristop do mejnega preho-

da Holmec, na drugi strani na vzpe-
tini pa je bila vojašnica, od koder so 
streljali tudi s težkim orožjem. Naši 
vojaki TO pa so bili na mejnem pre-
hodu in na ravnini. Zato je poveljnik 
ukazal obkolitev sovražnika tako, da 
so jim prišli za hrbet. TO jim je pre-
dlagala, naj se vojaki JLA predajo, 
ker so obkoljeni in nimajo izhoda. 
Odgovor JLA je bil: z vsemi močmi 
so začeli streljati na mejni prehod in 
okolico. Tako se je odvijala prava bit-
ka, v kateri je bilo veliko žrtev, k sreči 
na strani JLA. Vendar so na koncu 
poveljniki JLA zbežali in pustili vo-
jake na cedilu, prej pa so jih še ne-
kaj ustrelili v hrbet, ker so poskušali 
vplivati na vojake, naj se predajo, saj 
niso imeli izhoda iz obroča, ki je bil 
zaključen na meji z Avstrijo. Žal pa 
so to bitko večkrat hoteli prikazati 
politični nasprotniki osamosvojitve-
ne vojne za Slovenijo kot vojni zlo-
čin TO nad jugoslovanskim vojaki. 
Dobro je, da smo Veterani vojne za 
Slovenijo 1991 to odločno ovrgli z 
dokazi, za kar je bil odstavljen tudi 
minister z interpelacijo v DZ.

Od naših prijateljev iz Holmca 
smo se poslovili in odpeljali v bli-
žnjo zasebno pivovarno, ker so 
nam prikazali postopek varjenja 
piva. V tej pivovarni varijo le irska 
in angleška piva po originalnih 
receptih. No, tudi poskusili smo 
več vrst piva. Nekateri so si vzeli 
pivo tudi za domov. Ko smo se 
malo odžejali in podprli z doma-
čimi dobrotami, smo se odpeljali 
na splavarjenje na Dravo. Tam so 
nam domačini prikazali in opisali, 
kakšno je bilo včasih delo spla-
varjev. Ponudili so nam tudi jedi, 
ki so jih jedli splavarji. Na samem 
splavu smo imeli tudi obred krsta 
splavarja in splavarke, ki sta bila 
tokrat veterana iz naših krajev. 
Obiskali smo tudi splavarski mu-
zej, ker so bili na ogled še origi-
nalni dokumenti, pripomočki 
splavarjev ter načrti splavov, ki so 
pluli po Dravi vse do Beograda. 
Skoraj 70 udeležencev izleta smo 
sobotni izlet zaključili z dobrimi 
vtisi na ta prelep del Slovenije in 
slovenske kulturne dediščine.Splavarji na Dravi

Padli za 
domovino še 
živijo z nami

Veliko je pomnikov – v kamne vkle-
sanih imen tistih, ki so svoja življe-
nja žrtvovali v bojih, taboriščih ali 
na drug način za posledicami voj-
nih dejanj, s ciljem za lepši svet. Pa 
verjetno premalokrat razmišljamo 
o njih.

Občinsko združenje borcev za vre-
dnote NOB Lukovica prek svojih 
krajevnih združenj v okviru progra-
ma svojega delovanja vse leto skrbi, 
da so grobišča, spomeniki in drugi 
pomniki NOB primerno urejeni, pa 
čeprav iz sredstev članarine član-
stva in osebnim delom.

Ob dnevu spomina na mrtve pa 
vsako leto – že tradicionalno pri 

nekaterih spomenikih organizira-
mo žalne slovesnosti, pri drugih 
pa položimo žalne venčke in pri- 
žgemo sveče. Tako je bilo tudi letos. 
Ob spomeniku na Golčaju smo se 
zbrali 30. oktobra, v Lukovici in na 
Prevojah pri spomenikih NOB pa  
1. novembra.
Verjetno smo vsi, ki smo bili na teh 
žalnih slovesnostih, posebno še 
tisti, ki smo bili na kakršenkoli na-
čin prizadeti od vojnih dogodkov, 
ob žalostinki »Kot žrtve ste padli v 
borbi za nas« še globlje v spominu 
podoživeli grozo in težo tistih let.

Tako vsaj skromno počastimo spo-
min in izkažemo zahvalo njim, ki 
niso želeli živeti v okupirani domo-

vini in biti hlapci tujcu. Vsem tistim, 
ki so želeli prispevati h graditvi svo-
bode in socialno pravične domovi-
ne. Pa so za to morali umreti.

Slava jim!
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Izlet 
prevojskih 
gasilcev 
na Primorsko
Prevojski gasilci in gasilke smo si 
prvo soboto v novembru rezer-
virali za sprostitev po napornih 
dnevih čiščenja, obnavljanja ter 
priprav na slavnostno otvoritev 
gasilskega doma ter prevzem ga-
silskega vozila. Več kot 70 članov 
in članic se nas je že zgodaj zju-
traj izpred gasilskega doma od-
pravilo proti Primorski. Z brez-
plačnim prevozom nas je počastil 
gospod Gerčar, za dobro voljo pa 
so poskrbeli trije člani prevojske 
mladine, ki so vso pot igrali na 
dve harmoniki ter kitaro.            
PrevojsKi gasilci

Naš prvi postanek je bil na So-
cerbu, kjer smo si ogledali Sveto 

jamo, v kateri je edina podzemna 
cerkev v Sloveniji, ter prečudovit 
razgled na Koper, Trst ter daljno 
okolico. Ustavili smo se tudi pri 
gasilski brigadi Koper, kjer nam 
je poklicni kolega najprej pokazal 
film o nastanku ter razvoju briga-
de, nato pa smo si ogledali še veli-
ko garažo ter vsa vozila v njej. Ker 
smo bili na tesnem s časom, smo 
hitro naredili gasilsko sliko, nato 
pa se odpravili v Luko Koper. Tam 
nam je vodič razkazal celo luko, 
pobližje pa smo si ogledali tudi 
prostovoljno industrijsko enoto, 
ki deluje v sami luki. Navdušeni 
nad velikostjo luke smo se od-

pravili na zaslužen počitek. V Izoli 
smo se v restavraciji okrepčali s 
hrano in pijačo. 
Po malo daljšem postanku smo se 
odpravili v Piran, kjer smo si ogle-
dali akvarij ter Tartinijev trg, na 
katerem smo vzbujali pozornost 
turistov s slovensko glasbo ter 
plesom. Pot nas je vodila do kraja 
Materija, še prej pa smo se za kra-
tek čas ustavili v Strunjanu na fe-
stivalu kakijev. Tam smo si ogledali 
zanimive izdelke iz tega sadeža, 
nekateri pa smo si naredili manjšo 
zalogo, ki smo jo odnesli domov. 
V občini Hrpelje-Kozina smo si 
ogledali enega od najnovejših 
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Iztok Gumzej iz gostilne Furman 
osvojil srebrno medaljo

ter najboljših PGD-jev v Sloveni-
ji – PGD Materija. Domači gasilci 
so nam z veseljem razkazali svoje 
prostore, predstavili zgodovino 
ter seveda njihova vozila. Čeprav 
nas je bilo veliko, so nas tudi po-
gostili s pijačo, prav tako pa smo si 
izmenjali izkušnje iz gasilstva. Ker 
je bilo že pozno, smo se, polni do-
brih vtisov, odpravili domov proti 
Prevojam. Vidno utrujeni, a dobre 
volje, smo se v poznih večernih 
urah vrnili v gasilskih dom. Tam 
so nekateri odšli domov, drugi pa 
smo se še malo poveselili ter na-
redili dober zaključek krasnemu 
dnevu.

Nova turistična 
razglednica Gradišč
Člani Turističnega društva Gradišče so se 
odločili, da svojo poštno razglednico dobi 
tudi njihov kraj, saj ga zaznamujejo števil-
ne lepote in znamenitosti, med katerimi je 
najbolj poznano Gradiško jezero ter cer-
kev svete Marjete. 

V maju je društvo v Rokovnjaču objavilo javni 
foto natečaj, s katerim so želeli pridobiti čim 
več fotografij kraja. Izmed številni prispelih 
fotografij so naredili izbor in rezultat dela sta 
čisto novi razglednici kraja, avtor fotografij je 
Miha Bužga. Gonilna sila tega projekta je član 
društva Marjan Vesel, ki se v imenu članov 
društva zahvaljuje gostilnam: Furman, Bevc, 
Rus, Čebelici ter RCU-ju za njihove praktične 
nagrade, najboljše fotografije pa so bile na-
grajene tudi z denarno nagrado. 
Turistično društvo Gradišče uspešno deluje že 

Turistično gostinska zbornica pri Gospodarski 
zbornici Slovenije je tudi letos organizirala tradi-
cionalno stanovsko prireditev Gostinsko turistič-
ni zbor – največjo in obenem z najdaljšo tradicijo 
v Sloveniji. Tokrat so se številni gostinski in turi-
stični delavci zbrali že šestinpetdesetič pod Po-
horjem v Mariboru med 20. in 22. oktobrom. 

GTZ-ja se je udeležil tudi Iztok Gumzej, šef kuhinje 
v gostilni Furman. Tekmoval je v razstavi kulinarič-
nih izdelkov in z 89,45 % dosegel srebrno medaljo.
Za razstavo je bilo treba pripraviti vegetarijansko 

ploščo za 4 osebe, 3 glavne inovativne jedi s prilo-
go in svečani meni s petimi hodi. Tekmovalci mora-
jo poskrbeti tudi za vse, kar sodi k takemu omizju. 
Od prta, dekoracije, krožnikov in kartončkov z ime-
ni ter opisi jedi. 
Glede na to, da Iztok prihaja iz Hrastnika, ki je poleg 
steklarne poznan tudi po rudnikih, je za podstavke 
krožnikov uporabil premog in mizo osvetlil s staro 
rudniško svetilko.
Seveda je treba poudariti, da ta medalja ni Iztokova 
prva. Iz preteklih GTZ-jev ima namreč že prav lepo 
zbirko: dve bronasti in eno srebrno medaljo iz iste 
kategorije ter priznanje v pripravi jedi po naročilu – 
Magic box, kjer mu je medalja ušla za las.
Kot kaže, bomo za Iztoka še slišali, saj je človek, ki 
ve, kaj hoče, ima ogromno idej in, kar je najbolj 
pomembno, ljubi svoje delo in ga tudi izvrstno 
opravlja. 

10 let. S številnimi dogodki in srečanji, ki jih or-
ganizirajo, so bistveno pripomogli k temu, da 
je njihova vas postala bolj prepoznavna v širši 
okolici. Gradišče s posameznimi odmaknjeni-
mi kmetijami obsega 50 stalno naseljenih hiš s 
približno 200 prebivalci, v zadnjih letih pa se je 
njihovo število občutno povečalo, saj se je veli-
ko mladih odločilo za novogradnjo in ostalo na 
domači zemlji. 

Vas Gradišče je prepoznavna tudi po tem, da 
imajo vaščani na vrhu Gradiškega hriba eno od 
najstarejših gotskih cerkev na Slovenskem, od 
koder je čudovit razgled od Posavskega hribov-
ja prek celotne Ljubljanske kotline vse do Julij-
cev, Karavank in Kamniško-Savinjskih Alp ter na 
čudovito Gradiško jezero. To je cerkev sv. Marje-
te iz 16. stoletja, antiohijske mučenke, zavetnice 
porodnic, ki je upodobljena s palmovo vejico, 
simbolom mučeništva in zmajem.

Čedalje bolj obiskano in poznano je tudi ume-
tno Gradiško jezero, katerega so zgradili kot mo-
kri zadrževalnik na potoku Drtijščica, ki varuje 
avtocesto Ljubljana-Maribor pred hudournimi 

vodami. Okoli jezera je speljana urejena maka-
damska pot v dolžini 4200 m. Danes je jezero 
priljubljena sprehajalna in rekreativna točka, od 
blizu in daleč prihajajo mladi in stari, nekateri 
na prijeten sprehod, drugi okoli jezera tečejo, 
jezero je tudi priljubljena točka številnih ribičev. 
Turistično društvo Gradišče vsako leto organizi-
ra že tradicionalni Tek okoli jezera, letošnji je bil 
že šesti po vrsti, vsako leto pa obala Gradiškega 
jezera ponuja pravo morsko vzdušje, v sklopu 
državnega prvenstva poteka otvoritvena regata 
v tekmovalnem razredu jadrnic enosed.
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Lukovica v medijih
Lukovica se kot turističen kraj žal ne poja-
vlja v različnih medijih tako pogosto, kot 
bi si nekateri želeli. Zato velja še toliko 
bolj pozdraviti vsako objavo, ki pripomo-
re k prepoznavnosti naše občine. V zadnji 
(novemberski) številki turistične revije 
Horizont je Lukovica prav zanimivo pred-
stavljena.
marija demšar, Foto: luKovica

Lepo je brati o največjih znamenitostih Luko-
vice, pa čeprav jih vsi poznamo. Tako se avtor 
sprehodi od trga do Kersnikove graščine in 
Čebelarskega doma pa tudi naokoli vse do 
Gradiškega jezera, Krašnje in Limbarske gore. 
Omenjene so tudi glavne prireditve, vključno 
z letos tako uspešno igro Rokovnjači v Črnem 
grabnu. Žal v turističnem prispevku nisem na-
šla seznama kontaktnih telefonskih številk in 
naslova spletne strani občine, na katerem bi 
lahko morebitni obiskovalci dobili še več in-
formacij o Lukovici, njeni turistični ponudbi in 
prireditvah. 

IZOBRAŽEVANJE
Ekološke kmete in vse, ki razmišljate o 
vključitvi v kontrolo ekološkega kme-
tovanja, vabim na predavanja, ki bodo 
v petek, 11. 12. 2009, z začetkom ob 
19. uri v Kulturnem domu v Moravčah. 
Predstavniki KSS in kontrolne organizaci-
je – Inštituta KON-CERT bodo predstavili 
naslednje vsebine:
- zadnji osnutek Pravilnika o ekološki 

pridelavi in predelavi kmetijskih pridel-
kov,

- podukrep ekološko kmetovanje ter ak-
tualne pogoje izvajanja v okviru Kmetij-
sko Okoljskega Programa za leto 2010,

- postopek certificiranja (od prijave v 
kontrolo do ekološkega pridelka), v 
okviru katerega bodo posebej poudar-
jena področja, na katerih lahko prihaja 
do nepravilnosti oziroma zastojev,

- pomanjkljivosti, ugotovljene ob kon-
trolah na terenu v letu 2009, ter ukrepi 
za odpravo le-teh,

- publikacija Sredstva in smernice za eko-
loško kmetijstvo (MB, 2009) in izhodišča 
za pravilno uporabo v njej navedenih 
sredstev ter pravilnega označevanja 
ekoloških proizvodov v Sloveniji.

Vsi, ki ste pri KON-CERT-u vključeni v kon-
trolo, boste brezplačno prejeli publikaci-
jo, navedeno v zadnji alineji.
Predavanja spadajo v potrjene vsebine v 
okviru obveznega izobraževanja za vse, 

 

  Enota Lukovica 
Lukovica, Stari trg 19
telefon:  01/72-35-116
e-pošta: kss.lukovica@lj.kgzs.si

URADNE URE:
ponedeljek, sreda, petek: 8 h – 10 h 
sreda: 14 h – 15 h 

ki ste vključeni v izvajanje katerega od 
ukrepov v okviru KOP – udeležba se bo 
upoštevala za leto 2010. S seboj imejte 
KMG-MID številke.

PRIJAVA V KONTROLO EKOLOŠKE 
ALI INTEGRIRANE PRIDELAVE:
Vsi, ki bi v letu 2010 želeli biti vključeni 
v kontrolo ekološke ali integrirane 
pridelave, morate do 31. 12. 2009 
poslati izpolnjen ustrezen prijavni 
obrazec pooblaščeni kontrolni 
organizaciji. To velja še posebno za tiste, 
ki bi se v letu 2010 vključili v kontrolo 
prvič.

MLEČNE KVOTE
Če proizvajalec v času kvotnega leta pre-
sodi, da dela ene kvote ne bo izkoristil, na 
drugi strani pa bi kvoto presegel, lahko 
zaprosi za pretvorbo. Dokončno pre-
tvorbo, ki velja za tekoče kvotno leto in 
vsa nadaljnja leta, naredi tako, da vlogo 
na obrazcu MK-7 posreduje agenciji do 
30. 11. 2009. Rok za oddajo obrazca za 
začasno pretvorbo, ki velja samo za teko-
če kvotno leto, je 31. 1. 2010.

NAVSKRIŽNA SKLADNOST
Za svetovanje o izpolnjevanju predpisa-
nih standardov na kmetiji se lahko ogla-
sim na vaši kmetiji. Zainteresirani mi to 
sporočite v času uradnih ur.

UREJANJE GERK-ov
Morebitne spremembe (raba, površina, za-
kupi, prenehanje zakupov …) kmetijskih 
zemljišč, ki so nastale jeseni in jih boste 
obdelovali v letu 2010, uredite na Upravni 
enoti v Domžalah. Za urejanje GERK-ov po-
kličite ga. Tončko Černivec na tel. 7220-100 
interna 237. Prijavljena površina zemljišč v 
uporabi mora odražati dejansko stanje.

PREVZEM NOVIH IZKAZNIC 
ZA VARSTVO RASTLIN
Vsi, ki ste se v novembru udeležili obnovi-
tvenega tečaja iz varstva rastlin, boste nove 
izkaznice lahko prevzeli v KSS Lukovica v 
času uradnih ur od 7. do 17. 12. 2009, po 
novem letu pa le vse delovne ponedeljke 
na KGZS-Zavod LJ, Celovška 135 v Ljublja-
ni.

OPROSTITEV PLAČILA OKOLJSKE 
DAJATVE ZA ONESNAŽEVANJE OKOLJA 
ZARADI ODVAJANJA ODPADNI VODA
Kmetje, ki ste od Javno komunalnega pod-
jetja Prodnik, d. o. o., že prejeli odločbo o 
oprostitvi plačila za okoljske dajatve zara-
di onesnaževanja okolja zaradi odvajanja 
odpadnih voda, morate vsako leto znova 
priložiti največ 1 mesec staro dokazilo – Iz-
račun o razpolaganju z zadostnimi kme-
tijskimi površinami glede na število glav 
živine. Navedeno potrdilo dobite v Kme-
tijski svetovalni službi. Vsi, ki tega potrdila 
ne boste oddali pravočasno, boste z novim 
letom spet plačevali omenjeno takso. Pozi-
vam vas, da potrdilo pravočasno naročite 
pri meni.
Vsi, ki vloge za oprostitev tega plačila še ni-
ste oddali, lahko podrobna navodila dobite 
na JK Prodnik, d. o. o., ali pri meni.

Pavla Pirnat,
terensKa KmetijsKa svetovalKa
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Vrednote
November je izmed vseh mesecev v letu 
najbolj turoben, mračen, siv. Mraz (če-
prav ne pretiran) je potuhnjen, vlažen, 
vdira človeku skozi obleko in skozi kožo. 
Dnevi se ves mesec vztrajno krajšajo in 
človeka delajo malce nervoznega, sitne-
ga. Kakšna sreča, da se vsaj mošt spre-
meni v vino in enim tako omogoči par 
uric pozabljenja sivine vsakdana. K temu 
mesecu sodijo tako tudi bolj pogosto tu-
robne misli, turobni, nesrečni in tragični 
dogodki čisto vsakdanjih ljudi.

Zdaj ste prebrali prvi odstavek in se sprašu-
jete, čemu tak naslov? Tisti, ki me poznajo 
malo bolje, vedo, kako rada berem. Prav do-
bro ve to tudi gospa Vera Beguš in mi že kar 
pripravi knjige, ki bi me utegnile zanimati. 
In tako sem v tem mesecu na mah prebrala 
knjigo Randyja Pauscha, Zadnje predavanje 
(toplo priporočam). V tej knjigi mi je bil všeč 
rek, ki ga je napisal avtor, in sicer: »Človek 
je vreden toliko, kot je vredna njegova be-
seda.« 

V poplavi vrednot, kot so na primer temelj-
ne vrednote, razvojne vrednote, osebne, 
naravne, vrednote NOB, poslovne, aka-
demske, politične … in še in še, je meni res 
najbolj všeč prav vrednota, prav beseda, ki 
jo daš nekomu in se on zanese in verjame 
vanjo. Po vrednotah se tudi spominjamo 
ljudi, ki so nas žal zapustili, ki se jim je pač 
njihova življenjska pot zaključila. Spomi-
njamo se njihovih del, njihovih ovir, ki so 
jih premagovali skozi življenje, njihovega 
neizmernega poguma, njihovega kljubova-
nja raznovrstnim težavam, premagovanja 
nemogočega, skratka njihovih vrednot. Ve-
dno se spominjamo ljudi po njihovih lepih 
navadah in dejanjih. Tako je tudi prav, kajti 
slabo je treba odpustiti, pozabiti. V naspro-
tnem primeru bomo obremenjevali samo 
sebe, prav nikogar drugega.

Nasvidenje november in lepo pozdravljen 
veseli december. Toda pazite se bleščečih 
izložb iznajdljivih trgovcev. Zaklenite svojo 
denarnico in se močno potrudite ter trezno 
premislite, ko jo odpirate za izbrana darila. 
Tudi to je vrednota, ki jo ne premore vsak, 
ker smo vsi pač samo ljudje.

Kolumna 
Milena Bradač

Od zadnjega intervjuja v avgustu nam je 
ostalo še kar nekaj vprašanj, na katera bi 
bilo dobro vedeti tudi odgovor župana, go-
spoda Mateja Kotnika. Vprašanja so morda 
tudi nekoliko bolj konkretna, predvsem v 
želji, da bi župan odgovoril na dileme, ki se 
v zvezi z delom občine pojavljajo v javno-
sti.         leon andrejKa

Gospod župan, zadnjič smo se pogovarja-
li o različnih problematikah in delu, ki ga 
opravlja občina. Začeli smo z vprašanjem 
v zvezi s pomanjkanja prostora v vrtcu in 
šoli. Se je v tem času kaj premaknilo na-
prej?
Seveda se je. Za vrtec je zdaj že pripravljena 
idejna zasnova, ki bo služila pri odločanju za 
izvajalce oz. način gradnje ter predvsem pri 
nadaljevanju priprave projekta za gradbeno 
dovoljenje, torej pridobitve soglasij k projek-
tu. Za šolo se pripravlja programska zasnova, 
na podlagi katere nam bodo jasne prostorske 
zahteve in struktura objekta. V tem času smo 
se tudi že srečali na seji mešane občinsko-šol-
ske komisije, ki bdi nad pripravo potrebnih 
ukrepov za izgradnjo vrtca in šole. Vesel sem 
bil pozitivne energije in debate, ki je spremlja-
la delo te komisije, ter upam, da bo tako tudi 
naprej. 

Uspešno ste izpeljali prireditev ob občin-
skem prazniku. Poleg mnogih pohval in 
priznanj pa se pojavljajo tudi očitki, da je 
prireditev bila prepotratna. Menda so tega 
mnenja celo nekateri svetniki. 
Vesel sem, da smo kljub prestavitvi prireditve 
zaradi slabega vremena v drugem poskusu to 
srečno izpeljali. Še bolj sem vesel velike ude-
ležbe obiskovalcev, saj si je prireditev ogleda-
lo približno 1600 obiskovalcev. Prek 160 na-
stopajočih, ki smo ustvarjali igro, ki je sledila 
uradnemu delu, smo vse to počeli brezplačno, 
prostovoljno. To je največji vložek, ki je bil vlo-
žen v ta napor. Morda ljudje največkrat meša-
jo mene v vlogi župana ter na drugi strani kot 
avtorja in režiserja igre. Gre za povsem različni 
vlogi. Na prošnjo Turistične zveze Občina Lu-
kovica sem sicer zaradi pomanjkanja časa tež-
ko pristal na pripravo teksta za igro o rokov-
njačih, ki naj bi se odvijala na trgu v Lukovici. 
Igra bi se morala po načrtu odigrati že v juniju, 
vendar se je zgodilo tako, da je dozorela šele 
sredi poletja, in tako je padla odločitev, da se 
jo uprizori ob občinskem prazniku. Prosili so 
me še, če bi prevzel tudi režijo, ki sem jo spre-
jel pod pogojem, da društva naberejo zado-
stno število igralcev, vsaj za glavne vloge. Prav 
presenetilo me je, da se nas je na koncu zbralo 
toliko. Prav gotovo je tak projekt tudi finančni 
zalogaj in tudi tu smo morali poiskati rešitve. 
Kar se tiče Občine Lukovica je sredstev v letu 
2009 za vse proslave in praznike bilo nekaj čez 
5000 EUR, v sosednji občini Moravče, ki je od 
vseh sosednjih občin za to dejavnost nameni-
la najmanj, so za to dejavnost namenili 12.000 
EUR. Mi proračunskih zneskov ne moremo 
prekoračiti. Lahko pa si zamislimo, da je samo 
malica za nastopajoče, nagrajence, godbo in 

svetnike bila prek 1000 EUR, kar je bila tudi edi-
na nagrada, ki jo je za več kot 2-mesečni trud 
dala Občina nastopajočim. To je pa tudi prak-
tično edina zahvala. Turistični zvezi smo za iz-
vedbo tega projekta s podstavke sponzorstva 
prispevali 2000 EUR, vse ostalo so nastopajoči 
pridobili sami. Zagotovo pa taka igra ne bi bila 
uspešna, če ne bi pri izvedbi pomagali mnogi 
posamezniki, tako z rekviziti, ki so jih posodili 
ali celo izdelali brezplačno, tako društva, ki so 
posodila klopi, posamezniki, ki so pri tem po-
magali. Predvsem pa smo hvaležni tudi spon-
zorjem, ki so finančno podprli projekt društev 
s sponzorskimi sredstvi. Prepričan pa sem, da 
od ljudi, ki to prireditev kritizirajo ni prišlo no-
bene pomoči in od njih tako ali drugače ni nič 
pričakovati. Pohvaliti pa je treba tako število 
ljudi, ki so v naši Občini za ta kraj pripravljeni 
še kaj storiti. Če nič drugega s tem nadaljuje-
mo bogato tradicijo rokovnjaških prireditev, 
s katerimi je Lukovica že pred 40. leti postala 
prepoznavna po zaslugi mnogih skromnih lju-
di, ki so s svojim delom zaznamovali tiste čase. 
Jaz sem jim za to globoko hvaležen. 

Res je, da ste celo sami napisali igro, jo re-
žiral, hkrati pa ste bili tudi vedno tako ali 
drugače dejavni v kulturi. To vas prikazuje 
kot človeka, ki je bolj naklonjen kulturi. Po-
stavlja se vprašanje, ali ste zato slab gospo-
darstvenik?
Ne vem, zakaj bi se to izključevalo? Kdo bi lahko 
rekel, da so gospodarstveniki slabi kulturniki in 
kulturniki slabi gospodarstveniki. Nasprotno. 
Kultura se je vedno naslanjala na gospodar-
stvo in vsa velika kulturna dejanja v zgodovini 
so bila vedno podprta tudi s strani tovarnarjev, 
podjetnikov, mecenov iz različnih vrst, recimo 
temu gospodarstva. Če pogledam čas svojega 
županovanja v Lukovici, pa lahko ugotovimo, 
da se je kljub pojavi krize do danes število de-
lovnih mest samo povečevalo. Ko sem prišel na 
Občino je bilo delovnih mest v Občini Lukovica 
v letu 2002 473, danes pa je v podjetjih znotraj 
občine Lukovica zaposlenih prek 900 oseb. To 
pa prav gotovo ne govori o slabem gospodar-
stvu. Je pa res, da če bi obveljali moji predlogi o 
razvoju obrti in podjetništva, bi bilo danes de-
lovnih mest še precej več. S tem pa je seveda 
povezano tudi delovanje celotne Občine, ob-

Pogovor z Matejem Kotnikom,
županom Občine Lukovica
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7. 10. 2009 se je na 1. seji sestala 
delovna skupina za gradnjo in 
adaptacijo šole. Člani te delovne 
skupine so predstavniki delav-
cev šole in vrtca, predstavnika 
staršev šole in vrtca, predstav-
niki občinskega sveta in občine. 
Predstavniki šole, vrtca in star-
šev smo bili zelo veseli te seje, saj 
smo jo zahtevali že od leta 2006.
jana Kovič

Namen te delovne skupine je, da se 
sestaja, pogovarja in išče rešitve, ki 
so povezane z obnovo šole in vrt-
ca.
Gospod župan je člane skupine 
seznanil z aktivnostmi, ki potekajo 
na Občini v zvezi s prenovo oz. pri-
dobivanjem novih prostorov v šoli 
in vrtcu. Vsi vemo, da imata vrtec 
in šola težave, ker jima primanjkuje 
prostorov. V letošnjem letu je bilo 
zavrnjenih približno 100 otrok v vr-
tec. Šola ravno tako poka po šivih, 
saj ji primanjkuje prostorov, ki jih 
od šole zahtevajo novi normativi 
in standardi MŠŠ (Za drugi tuj jezik 
potrebujemo 3 nove učilnice, 1. ra-
zred naj bi se preselil na Brdo, uči-
telji nimajo kabinetov, premajhna 
zbornica …).
Skupini je bil predstavljen projekt, 
ki se izvaja v zvezi z vrtcem. Ta naj 
bi se povečal za šest skupin na že 
obstoječi lokaciji v Šentvidu, saj je 
to tudi najcenejša možnost. Projekt 
so zaupali projektantki Hribarjevi, 
ki ima reference za tovrstne stav-
be. Če bo stvar stekla tako, kot so si 
zamislili, bo po mnenju g. župana 
vrtec zgrajen do septembra leta 
2010. Skupina si je ogledala skico, 
kako naj bi izgledal bodoči vrtec.
Šola je po mnenju g. župana za 
občino zelo velik finančen projekt. 
Obstaja kar nekaj možnosti o ob-
novi šole, in sicer da se obnovi in 
razširi stara stavba, da se zgradi 
nova stavba na Brdu ali v Šentvidu 
v bližini vrtca. Člani skupine smo 
bili mnenja, da mora šola ostati na 
Brdu. V zvezi s šolo je bilo do zdaj 
izvedenih že nekaj študij. Ko bodo 

činskih financ, posledično šolstva, 
predšolske vzgoje, kulture, športa 
itd.

Vsa podjetja in obrtniki so do-
bili dopis za dopolnitev podat-
kov za plačilo nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča. 
Zakaj?
Pri pregledu zavezancev za plači-
lo smo ugotovili velika neskladja, 
predvsem v površinah, velikosti, 
zavezancih in podobno. Nekateri 
so plačevali na podlagi korektnih 
podatkov, nekateri pa sploh ne. 
Prav tako so dajatev plačevali 
nekateri, ki so podjetja v tem ob- 
dobju tudi že zaprli. Tako da je pri-
šel čas, da podatke poenotimo in 
s tem odpravimo napake ter ne-
enakost med zavezanci. Seveda 
gre tu za izvirni prihodek Občine 
skladno z zakonom. Kar je treba 
poudariti, pa je, da se vrednost 
točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča 
ni dvignila ne v letošnjem in se 
glede na sklep občinskega sveta 
tudi ne dviga za naslednje leto. 
Povedati je treba tudi, da bodo 
podobna obvestila prejeli tudi vsi 
lastniki stanovanjskih stavb.

Kaj se zgodi v primeru, da nek-
do podatkov ne odda?
Zavezanca lahko znova pozovemo 
za oddajo podatkov, lahko pa mu 
glede na podatke iz prostorskih 
sistemov tudi sami določimo pa-
všal, na podlagi katerega se določi 
plačilo dajatve. Upam, da je zave-
zancem jasno, da ne gre za neko 
novo dajatev, ampak le za revidi-
ranje podatkov ter s tem za poe-
notenje sistema in enakovredno 
obravnavo vseh zavezancev. 

Gospod župan, kje je prostorski 
plan?
Strategija prostorskega razvoja 
občine, kot se imenuje ta doku-
ment, je na Ministrstvu za okolje 
in prostor, kjer vso stvar že zelo 
dolgo rešujejo. Isto se dogaja 
vsem drugim slovenskim obči-
nam in ker jim na državi očitno to 
ne gre od rok, so prestavili tudi da-
tum, do katerega bi morali biti te 
dokumenti sprejeti za vso državo 
za eno leto. Sem mnenja, da bodo 
to storili še enkrat, saj je način, 
s katerim je določen postopek, 
povsem neprimeren. Jasno pa je 
tudi to, da vsem občanom, ki se 
obračajo na ministrstvo, podajo 
odgovor, češ da je za pripravo to-
vrstnega dokumenta odgovorna 
občina in naj se nanjo tudi obrača-
jo. Verjetno se ne želijo ukvarjati z 
dva milijona posamezniki ter tako 
prevračajo delo in odgovornost 
na občine, česar pa seveda drža-
vljani največkrat niti ne razumejo. 
Mnenja nekaterih je, da bi morali 
iz prostorskega plana izvzeti ne-

1. seja delovne skupine za gradnjo 
in adaptacijo šole

končane vse študije, se bo odloča-
lo, katera je najboljša. Člani delovne 
skupine si bomo ogledali načrte oz. 
študije in če bo potrebno, bo sku-
pina predlagala popravke le-teh. 
Predlagano je bilo tudi, da bi si čla-
ni skupine ogledali kakšno šolo, ki 
je bila pred kratkim obnovljena ali 
zgrajena na novo, da vidimo, kako 
je zgrajena sodobna šola. Na ob-
čini se morajo pozanimati, kakšni 
so normativi in standardi sodobne 
šole.
Gospod župan je povedal, da raz-
mišljajo tudi o novi kotlovnici na 
sekance na šoli, saj je stara že zelo 

katere vloge in plan bi bil potrjen. 
Če bi bilo temu res tako, potem na 
državi ne bi prestavljali datuma, 
predvsem pa niti ne vem, za ka-
tere vloge gre. Saj so po izjavah, 
ki smo jih prejeli na ministrstvih, 
sporni vsi naši predlogi, predvsem 
tisti, ki posegajo na prva območja 
kmetijskih zemljišč. Teh je največ, 
kot tudi tisti v območju avtoceste, 
zavarovanih gozdov … Vse vloge, 
ki so bile poslane na Ministrstvo, 
pa je mogoče preveriti tudi na 
Občini.

Je še kakšna stvar, ki bi jo ob 
koncu tega intervjuja želeli po-
udariti?
Morda res. V invalidski pokoj od-
haja naš sodelavec Zdravko Ga-
brovec, šofer šolskega kombija. 
Zahvaljujem se mu za opravljeno 
delo in njegovo predanost služ-
bi, saj je opravljal odgovorno 
delo, kot prevoz naših najmlajših 
prav gotovo je. Želim mu veliko 
trdnega zdravja in zadovoljstva 
v prihodnosti. Seveda pa je gle-
de na to tudi že stekel razpis za 

novega šoferja. Smo pa tudi pred 
izborom novega vozila za prevoz 
otrok, ki ga opravlja g. Pavle Jošar, 
s katerim bomo zagotovili tudi 
večjo varnost in kakovost prevo-
za našim šolarjem. Kljub manjšim 
finančnim prihodkom se trudimo 
zagotoviti vse potrebno za učin-
kovito zimsko službo. Seveda pa 
je vse odvisno od tega, kakšno 
bo vreme, saj huda zima prinese 
tudi večje stroške.
Gospod župan hvala za pogo-
vor. 

dotrajana in potrebna večjega po-
pravila. Ta kotlovnica naj bi bila v 
javno-zasebnem partnerstvu. Člani 
skupine smo menili, da bi bilo do-
bro razmišljati tudi o tem, da bi se 
na to kotlovnico povezale še ostale 
stavbe na Brdu. Menili smo tudi, da 
je kotlovnico in gradnjo šole po-
trebno izvajati eno z drugim, ne pa 
vsak projekt zase. 
Tako vrtec kot šolo bi gradili v jav-
no-zasebnem partnerstvu, saj je za 
Občino to velik finančni projekt.
Člani delovne skupine smo se do-
govorili, da se bomo sestajali po po-
trebi, seje pa bo skliceval g. župan.

Sezonska akcija 
10 % popusta na vse storitve.

GEODETSKE  STORITVE

Izmere zemljišč, parcelacije,
vrisi objektov, zakoličbe 
objektov, izmere komunalnih 
vodov, spremljava gradenj.

GEO2 d.o.o., Topniška 45,1000 Ljubljana
T: 01 437 51 18, G: 031 532 252, F: 05 998 84 88 
www.geo2.si, E: info@geo2.si
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V osnovni šoli v Blagovici, ki je bila zgrajena in prenovljena ko-
nec leta 2007, je uspešno zaključena strokovna sanacija izliva 
vode in v celoti odpravljene njene posledice.          leon andrejKa

Kmalu po izgradnji šole oz. po začetku uporabe se je namreč v ste-
ni v severnem delu, kjer je bila opravljena adaptacija starega dela 
objekta, pojavljala vlaga. V talnih inštalacijskih pasovih je voda iz 
hodnika speljana v kuhinjo. Na stiku cevi priključka kuhinjske in 
hodniške cevi pa je spoj, ki je povezan z matico. Ta je bila pri ob-
novi inštalacije uspešno testirana in zato je bil čez položen estrih. 

Sanacija izliva vode 
v šoli Blagovica zaključena

Kot pa se je izkazalo, je omenjena matica pozneje počila in na stiku 
cevi je puščala voda. Napako je odpravil izvajalec adaptacije kuhinje, 
ki je s tem nosil tudi stroške. Večino del pa je bilo opravljenih že v 
letu 2008. Ko so naprave pokazale primerno osušenost, je bil lansko 
jesen znova položen estrih. S strani občinske uprave je bil poudarjen 
strokovni pristop k odpravi napake, kar je časovno predstavljalo dalj-
ši postopek, saj bi hitro ukrepanje lahko prineslo le začasno rešitev. 
Občina Lukovica pa je vseskozi zagovarjala tudi trajno sanacijo ne le 
napak na vodovodu, ampak tudi na zidu. Dokončna sanacija je bila 
tako opravljena v začetku letošnje jeseni. Opravljena je bila meritev 
vlažnosti zida in na podlagi ustreznih rezultatov se je začel izvajati 
zaključek sanacijskih del. Na željo šole je bila tako namesto pleska-
nja sten v prostoru jedilnice montirana lesena obloga, s čimer se je 
strinjal tudi izvajalec del. Že pred tem pa je bil položen nov PVC-pod. 
Sanacija je tako končana, vse to pa ni vplivalo na izvajanje pouka, 
dela so se izvajala v času počitnic ali v popoldanskem času. 

OBVESTILO 

O LEGALIZACIJI OROŽJA
Upravna enota Domžale, v skladu z 31. členom Zakona o spre-
membah in dopolnitvah Zakona o orožju – Zoro-1B (Uradni list RS,  
št. 85/2009),  obvešča vse imetnike, ki posedujejo orožje brez ve-
ljavne listine za posest orožja ali nošenje orožja, da lahko v roku od  
14. novembra 2009 do 14. februarja 2010 vložijo vlogo za pridobi-
tev ustrezne orožne listine.

Obrazec vloge za legalizacijo orožja je na voljo v sprejemni pisarni 
Upravne enote Domžale. Za vlogo je treba plačati upravno takso v 
višini 3,55 EUR. Taksa za izdano odločbo o legalizaciji orožja oziroma 
izdano ustrezno listino je odvisna od kategorije orožja oziroma vrste 
orožne listine. Imetnike orožja opozarjamo, da ob oddaji vloge 
orožja ne prinašajo na upravno enoto. 

Po prejemu vloge bomo izdali potrdilo, ki bo imetnikom omogoča-
lo prenos prijavljenega orožja k izbranemu puškarju in na pristojno 
upravno enoto. Brez ustrezne identifikacije orožja in ugotovitve 
njegove brezhibnosti njegova legalizacija ne bo možna, zato je 
pregled orožja obvezen.

Posebej opozarjamo, da se v primeru posesti eksplozivnega orožja, 
(14. točka 4. člena Zakona o orožju), o tem takoj obvesti tukajšnji or-
gan ali policijsko postajo. Za odstranitev bodo poskrbele ustrezne 
strokovno usposobljene osebe.
Domžale, 16. 11. 2009

načelniK:, mag. BranKo HeFerle, univ. diPl. Prav.

Republika Slovenija
Upravna enota Domžale



november 2009 17OBČINSKA UPRAVA

Občina Lukovica je na območju 
naselij Prevoj in Vrbe končala 
s 1. fazo izgradnje kanalizaci-
je odpadnih voda, zanjo pa je  
22. septembra 2009 pridobi-
la tudi uporabno dovoljenje.           
leon andrejKa

Na območju naselij Prevoj, Šent-
vida in Vrbe je bil do zdaj zgrajen 
mešani sistem kanalizacije, občina 
pa je zaradi veljavne zakonodaje 
in obratovanja čistilne naprave 
morala pristopiti k izgradnji loče-
nega sistema meteornih in fekal-
nih vod. Ocena vrednosti celotne 
načrtovane gradnje na tem ob-
močju je okrog 2 milijona evrov. 
Glede na veliko vrednost in prija-
vo na razpis za sredstva evropske-
ga sklada za regionalni razvoj se je 
Občina Lukovica odločila, da gra-
dnjo razdeliti na tri faze. Prva zaje-
ma izgradnjo kanalizacije od Vrbe 
do govorilnice na vrhu Prevoj, 
druga zahodni del Prevoj, tretja 
pa naselje Šentvid, za kateri je že 
pridobljeno gradbeno dovoljenje. 

Kot nam je povedal Primož Dež-
man, svetovalec za urejanje pro-
stora in varstvo okolja na Občini 
Lukovica, so se dela v prvi fazi za-
čela konec leta 2007, rok za izgra-
dnjo pa je bil 30. september 2009 
in je bil tudi uspešno izpolnjen. 
To je bil rok zaključka investicije 
in pridobitve evropskih sredstev 
prek Službe vlade Republike Slo-
venije za lokalno samoupravo 
in regionalno politiko. Iz tega 

Končana 1. faza kanalizacije na Prevojah
naslova je bilo tako uspešno pri-
dobljenih 150.000 evrov. To pa je 
tudi največ sredstev, kolikor jih 
je lahko Občina Lukovica iztržila. 
Seveda bi si želeli več denarja iz 
evropskih skladov, a kot pravijo 
na občini, naše območje spada v 
osrednjeslovensko statistično re-
gijo, ki je precej razvita in ji zato 
pripada manj evropskega denarja. 
Tako je glavnino ca. 1 milijon vre-
dne investicije prve faze izgradnje 
kanalizacije odpadnih voda na 

Prevojah nosila Občina Lukovica 
sama. Poleg evropskih pa so črpali 
tudi sredstva na državni ravni, in 
sicer iz naslova Zakona o financi-
ranju občin, kjer so počrpali ves 
denar, ki je pripadel lukoviški ob-
čini, kar je za leto 2008 znašalo 
101.000 evrov, za letošnje leto pa 
144.000 evrov. 

Gospod Dežman je razložil, zakaj 
je vrednosti investicije en milijon 
evrov: »Glede na potrebne glo-

bine je bil opravljen širok izkop. 
Odločitev zanj je bila pravilna, saj 
je cenejši kot izkop z opažanjem. 
Čeprav je izkopanega materiala 
več, pa je bil širok izkop dober 
tudi zato, ker se je izkazalo, da je 
bil tamponski sloj pod asfaltno 
prevleko zelo slab oz. ga ponekod 
praktično ni bilo. Zato je bilo od-
ločeno, da se cestišče na vsej trasi 
kanalizacije v celoti utrdi in asfalti-
ra.« Ob tem se je zaradi ekonomič-
nosti Občina Lukovica ob izgra-
dnji kanalizacije na Prevojah lotila 
tudi zamenjave obstoječega do-
trajanega vodovodnega omrežja. 

V začetku prihodnjega leta pa se 
planira tudi zamenjava vodovoda 
v vasi Vrba in zato tam še ni bila 
položena asfaltna prevleka. Glede 
na to, da so se izvajala dela, je ob-
čina pozvala vse distributerje jav-
nih omrežij, naj zgradijo kabelske 
kanalizacije. Tako je Elektro Lju-
bljana že zgradil nizkonapetostno 
kanalizacijo za nizkonapetostno 
omrežje na Prevojah, enako bo 
storil tudi v Vrbi. Občina je stopila 
v stik tudi z več ponudniki teleko-
munikacijskih storitev za položitev 
kabelske kanalizacije za optično 
omrežje. Žal ni bilo pozitivnega 
odziva, ker zaradi težkih finančnih 
razmer nihče ni bil pripravljen fi-
nancirati izgradnje tega omrežja. 
Občina Lukovica pa je kljub temu 
še vedno aktivna in se s ponudniki 
dogovarja o možnostih čim prej-
šnje izgradnje optičnega omrežja 
v dolini Črnega grabna. Izgradnja 
druge in tretje faze kanalizacije 
odpadnih voda na področju Pre-
voj in Šentvida pa se bo nadalje-
vala v prihodnjem letu, skladno s 
finančnimi možnostmi in intenziv-
nostjo drugih projektov. 
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V Krašnji je v nedeljo, 15. 11. 2009, potekal 
prevzem in blagoslov poslovilne vežice. To 
je bila dolgoletna želja tamkajšnjih kra-
janov in v govoru je predsednik Krajevne 
skupnosti Krašnja Franc Novak zbranim 
predstavil več kot 20-letno prizadevanje 
za pridobitev tega objekta, ki ga je Občina 
Lukovica v zadnjih letih realizirala. Kraj se 
tako lahko ponaša z lepim objektom, na 
katerega so krajani upravičeno ponosni, 
saj na ta račun dobivajo številne pohvale, 
tudi iz tujine.
leon andrejKa

Svoje zadovoljstvo je izrazil tudi župan Občine 
Lukovica Matej Kotnik in dejal, da je to objekt, 
ki ima svoj namen in pomen. S tem, ko je kra-
jevna skupnost sprejela moderno zasnovo ve-
žice, pa je storila pogumen korak naprej. »Vsi 
imamo najraje enostavne, že poznane oblike 
in se radi tega oklepamo. Tukaj pa smo se od-
ločili za nekaj modernega, za nekaj čisto nove-
ga in nekaj, kar raste iz tega časa. To pogumno 
odločitev lahko kronamo tudi s tem, da lahko 
preberemo v časopisih, kako je Krašnja posta-

Prevzem poslovilnega objekta v Krašnji
vila objekt, ki je eden od modernejših in lepših 
v Sloveniji. Vse to, kar se pojavlja v mednaro-
dni arhitekturni literaturi, lahko govori samo 
o tem, da je Krašnja spet po eni stvari prepo-
znavna, znana in tudi lepša ter boljša,« je dejal 
župan gospod Kotnik in dodal, da so gradnjo 
spremljale tudi pomanjkljivosti in kriza s tem, 
da so pozneje opazili, kako velik izkop je treba 
opraviti, saj to ni bilo načrtovano v projektu, 
in s tem so se povečali stroški izgradnje. Ob 
tem je še povedal: »Ampak ob gradnji, nadzo-
ru in pregledu, ki ga je opravil ustrezni odbor 
na občini, smo skupaj z občinski svetniki prišli 
do odločitve, da je treba gradnjo dokončati, in 
tako je občinski svet ta rebalans tudi podprl in 
izglasoval zaključek tega dela.«

Po govoru so predstavnika Krajevne skupno-
sti Krašnja Franc Novak in Brane Močnik, pred-
stavnik podjetja Ofis Arhitekti, d. o. o., Andrej 
Gregorič in župan Občine Lukovica Matej Ko-
tnik slavnostno prerezali trak. Nato je sledil še 
blagoslov poslovilne vežice in obnovljenega 
pokopališča, ki ga je opravil župnik Anton Po-
tokar. 

Predsednik Krajevne skupnosti Krašnja 
Franc Novak

Župan Matej Kotnik
Kraj se ponaša z lepim objektom, na katerega so krajani ponosni

Odlok o nadomestilu za uporabo stavbne-
ga zemljišča v Občini Lukovica (Uradni ve-
stnik Občine Lukovica št. 2/99, 8/03, 4/05, 
1/06, 3/08 – popravek, v nadaljevanju: Od-
lok) določa območja, na katerih se v Občini 
Lukovica plačuje nadomestilo za uporabo 
stavbnega zemljišča in merila za določanje 
višine nadomestila. 

Nadomestilo za uporabo stavnega zemlji-
šča (v nadaljevanju: NUSZ) se na podlagi 
23. člena Odloka odmeri lastniku ali upo-
rabniku objekta vsako leto za tekoče leto. 
Pri odmeri se kot kriterij za določitev višine 
nadomestila upošteva lokacija območja, 
namembnost objekta, površina objekta in 
njegova komunalna opremljenost.
KatKa BoHinc, oBčinsKa uPrava

Zbiranje podatkov za odmero nadomestila 
za uporabo stavbnega zemljišča (NUSZ)

Ker je občinska uprava pri rednem pregledu 
evidence zazidanih stavbnih zemljišč in prever-
janju dostopnih podatkov iz uradnih evidenc 
ugotovila, da obstoječi podatki v občinski 
evidenci zazidanih stavbnih zemljišč niso 
usklajeni s podatki uradnih evidenc oziroma da 
nekaterih podatkov tukajšnji organ v svoji evi-
denci sploh nima, je začela s postopkom poso-
dabljanja evidence NUSZ. 

Tako je občinska uprava v prvi fazi pozvala vse 
pravne in fizične osebe, ki imajo svoj sedež regi-
striran na območju Občine, k oddaji podatkov.

Na podlagi 16. člena Odloka je poslovna po-
vršina čista tlorisna površina poslovnega 
prostora in vseh prostorov, ki so funkcionalno 
povezani s poslovnim prostorom. Kot poslov-

na površina se štejejo tudi površine zemljišč, 
ki so namenjene poslovni dejavnosti ter nepo-
krita skladišča, interna parkirišča, delavnice na 
prostem, gostinski vrtovi, deli pridobivalnega 
prostora kamnolomov, peskokopov in glinoko-
pov (pisarne, skladišča in drugo opravljanje po-
slovnih dejavnosti ter druge urejene površine), 
površine za obratovanje bencinskih servisov 
in druge površine, namenjene opravljanju po-
slovne dejavnosti.

Na podlagi 9. člena Odloka se nepokrita skla-
dišča, delavnice na prostem, parkirišča, garažni 
prostori, gostinski vrtovi in drugi objekti, ki slu-
žijo za opravljanje dejavnosti, štejejo tudi kot 
poslovna površina. Odlok v svojem 11. členu 
določa tudi, da se med druge površine za opra-
vljanje poslovnih dejavnosti štejejo vse tiste 
površine, ki so potrebne za normalno obrato-
vanje poslovne dejavnosti.
Namembnost stavbnih zemljišč se na podlagi 
6. člena Odloka razvršča v skupine po dejavno-
stih, in sicer na podlagi standardne klasifikacije 
dejavnosti.
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Lokalna akcijska skupina za razvoj pode-
želja (LAS) Srce Slovenije je 12. novembra 
2009 na seji razvojnega sveta potrdila 
projekte za sofinanciranje, ki se bodo za-
čeli izvajati v letu 2010.
KatKa BoHinc,
oBčinsKa uPrava

Letošnji javni poziv za izbor projektov za leto 
2010 je namreč potekal v dveh fazah, in sicer 
se je prva faza zaključila dne 08. 06. 2009. V 
kolikor je bil projekt v prvi fazi odobren, ga 
je prijavitelj moral dopolniti s prijavo na dru-
go fazo poziva, za katero se je rok iztekel dne  
14. 08. 2009.

Na prvo fazo javnega poziva je skupaj pri-
spelo 46 vlog z območja vseh občin LAS, od 
tega za območje občine Lukovica kar šest sa-
mostojnih projektov. Dodatni štirje projekti, 

ki so bili prijavljeni na prvo fazo javnega po-
ziva s strani pravnih oziroma fizičnih oseb, pa 
so pokrivali tako območje občine Lukovica 
kot tudi celotno projektno območje LAS. 

LAS se financira iz več virov: proračuni lokal-
nih skupnosti, Program razvoja podeželja 
RS, s kandidiranjem na razpisih na različnih 
ravneh, s sredstvi ustanoviteljev in drugih 
partnerjev pri skupnih projektih, s prispevki 
sponzorjev in iz drugih virov. Občine usta-
noviteljice, med njimi tudi občina Lukovica, 
vsako leto zagotavljajo sredstva za sofinan-
ciranje delovanja LAS Srce Slovenije ter sred-
stva za izvajanje lokalne Razvojne strategije 
LAS Srce Slovenije. Iz naslova navedenega 
občina ne more biti prijavitelj na javni poziv, 
pač pa so lahko prijavitelji vse druge pravne 
in fizične osebe, ki imajo sedež na območju 
občine. Občinska uprava občine Lukovica 

je v ta namen tudi že dne 21. 04. 2009 vsa 
društva s sedežem na območju občine pisno 
obvestila o najavi javnega poziva ter zagoto-
vila pomoč pri pripravi vlog oziroma razpi-
sne dokumentacije na javni poziv. Žal lahko 
potrdimo, da je bil odziv s strani društev in 
drugih neprofitnih organizacij skromen, saj 
sta občino za pomoč pri pripravi razpisne 
dokumentacije zaprosili le dve društvi od do-
brih petdesetih, in sicer: Godba Lukovica in 
Društvo za ohranjanje in oživljanje kulturne 
dediščine – Skrinjca.

Na podlagi ocenjevalne komisije LAS Srce 
Slovenije so bili za leto 2010 odobreni štirje 
samostojni projekti ter trije skupni projekti, 
ki pokrivajo tudi območje občine Lukovica, 
v skupni vrednosti odobrenega zneska sofi-
nanciranja projektov 115.227 EUR, tako kot 
prikazuje spodnja preglednica: 

Prijavitelj Naziv projekta Odobreni znesek sofinanciranja (v EUR)

Center za razvoj Litija, d. o. o. Inovativna mreža mikro turistično-informativnih centrov 29.950

RCU, d. o. o. Gremo na kolo! 2.919

Športno kulturno društvo Čelešnk Izgradnja otroškega igrišča 15.988

Jarina, z. o. o. Povezovanje v mrežo za lokalno samooskrbo v Srcu Slovenije 25.000

KUD Fran Maselj Podlimbarski Sprehod skozi preteklost vasi ob vodni učni poti 8.870

Društvo za ohranjanje in oživljanje 
kulturne dediščine – Skrinjca Srčni utrip Šentvida 18.000

Center za razvoj Litija, d. o. o. Utrip Srca Slovenije 14.500

Skupaj odobrenih sredstev: 115.227 EUR

Občina Lukovica si sicer želi, da bi se pravne in fizične osebe na takšne javne pozive odzivale v večjem številu, vendar se je pri tem treba zavedati tudi dej-
stva, da je treba vsak odobreni projekt sprva financirati v celoti, nato pa se sredstva projekta prek LAS povrnejo prijavitelju.

LAS Srce Slovenije potrdila projekte za leto 2010

V drugi fazi pa bodo k oddaji podatkov po-
zvani še lastniki oziroma uporabniki (več)
stanovanjskih objektov, ki se uvrščajo med 
t. i. »nepopisane objekte«. Nepopisani 
objekt je vsak tisti objekt, ki se že upora-
blja za stanovanjsko dejavnost in v občin-
ski evidenci ni zajet. Vsak lastnik oziroma 
uporabnik nepopisanega objekta bo tako 
v prihodnjih dneh prejel poziv z obrazcem 
»napoved stanovanjskih površin, površin 
poslovnih prostorov, spremljajočih poslov-
nih površin, ki se uporabljajo za poslovno 
dejavnost in nezazidanih stavbnih zemljišč« 
(v nadaljevanju: napoved) za odmero NUSZ, 
v katerem bo moral podatke preveriti in ob-
činski upravi napoved tudi vrniti.

Pri preverjanju podatkov, ki bodo vpisani v 
obrazec, je treba vedeti, da je stanovanjska 
površina po 16. členu Odloka čista tlorisna 
površina sob, predsobe, hodnikov v stano-

vanju, kuhinje, kopalnice, shrambe in drugih 
zaprtih prostorov stanovanja ter čista tlori-
sna površina garaže za osebne avtomobile.

Občinska uprava bo za pripravo podatkov v 
napovedi uporabila podatke, vzete iz »jav-
nega vpogleda v podatke o nepremični-
nah« (podatki iz popisa nepremičnin 2007), 
ki so dostopni na prostorskem portalu RS 
ter skladno z določili 25. člena Odloka tudi 
podatke iz uradnih evidenc (kataster stavb, 
zemljiški kataster ipd.), iz lastnih evidenc in 
s terenskimi ogledi.

Zavezanca za plačilo NUSZ za stanovanjsko 
dejavnost se na podlagi določil 21. člena 
Odloka na njegovo obrazloženo zahtevo 
lahko tudi oprosti za dobo petih let od 
vselitve stanovanje, če je zavezanec kupil 
novo stanovanje kot posamezen del oziro-
ma, kot del družinske stanovanjske hiše ali 

neposredno plačal stroške za urejanje stav-
nega zemljišča po določbah zakona o stavb-
nih zemljiščih.

Skladno z določili 25. člena Odloka je vsak 
zavezanec dolžan v roku petnajstih dni 
(fizične osebe) oziroma v tridesetih dneh 
(pravne osebe) od nastanka spremem-
be pristojnemu organu (Občina Lukovica, 
Stari trg 1, 1225 Lukovica) posredovati ve-
rodostojne podatke, ki omogočajo odmero 
NUSZ. V nasprotnem primeru se zavezancu 
izda sklep o višini akontacije za nadomestilo, 
ki jo zavezanec plačuje dvakrat letno, hkrati 
pa se zavezanca lahko skladno z določili 27., 
28. in 29. člena tudi kaznuje za prekršek.

Za dodatne informacije oziroma pojasnila 
vam je na voljo kontaktna oseba: Katka Bo-
hinc, telefon: 01/72 96 318. Elektronski na-
slov: katka.bohinc@lukovica.si. 
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Vse zainteresirane občane obveščamo, da je župan Občine Lukovica 
dne 09. 11. 2009 sprejel Sklep o spremembah stališč do pripomb in 
predlogov z javne razgrnitve in javne obravnave dopolnjenega osnutka 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu 
območja B1 Blagovica in dopolnjenega osnutka Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu območja B2 Blagovica. 

Vsebina sprememb stališč do pripomb in predlogov je na vpogled pri 
pristojni službi Občine Lukovica, Veidrov trg 7 (Šentvid pri Lukovici), 
1225 Lukovica, ter na spletni strani občine Lukovica: http://www.luko-
vica.si/novice/.

oBčinsKa uPrava

A V T O Š O L A
LONČAR d.o.o.

Slamnikarska 3b 
1230 Domžale

01/724 84 20

Jesenski tečaji CPP      7. 12. 2009 

      Prijave sprejemamo na 031 209 501 
ali na e-mail: avtosola.loncar@volja.net

Skupaj z decembrsko številko Rokovnjača boste vsi, spoštovane bral-
ke in bralci Rokovnjača,  prejeli koledar za leto 2010, ki bo nekaj či-
sto posebnega. Koledar je rezultat dela naših učencev Osnovne šole 
Janko Kersnik, točneje učencev Turističnega krožka, katerim se je ob 
raziskovanju vodnih virov v Črnem grabnu porodila ideja, da bi iz po-
snetih fotografij pripravili koledar za prihajajoče leto. 

Ker pa so za izdelavo koledarja potrebna tudi znatna finančna sredstva, je 
učencem Turističnega krožka na pomoč priskočila Občina Lukovica in stro-
ške za izdelavo koledarja vzela pod svoje okrilje. 

Koledar bodo učenci premierno predstavili na prednovoletnem sejmu 27. 
novembra na trgu v Lukovici, kjer ga boste lahko tudi kupili. 

Sicer pa je bila ekipa, ki je pripravljala koledar, v sestavi: Marijana Flis Lede-
rer, Urška Presečnik, ravnateljica Brigita Nojič, urednica Katarina Karlovšek 
ter Matej Primožič iz podjetja Ir Image. 

Učenci turističnega krožka Osnovne šole Janka Kersnika Brdo smo v lanskem šolskem letu v okviru tekmovanja Turizmu pomaga lastna glava raziskali 
vodne vire v Črnem grabnu. 

Pri pripravi raziskovalne naloge smo naredili tudi veliko lepih fotografij. Zanimivi posnetki Kroharjevega, Gradiškega, Mahkotovega, Korantovega, Nackovega, 
Španovega, Zelenega gaja, Tončevega in Kersnikovega bajerja ter naše Radomlje in Drtijščice so navduševale obiskovalce turistične tržnice v Ljubljani.

Prebivalci Črnega grabna, izbrane fotografije z opisi posameznih bajerjev vam predstavljamo v obliki koledarja za leto 2010.
Založnik: Občina Lukovica

BAJERJI V OBČINI LUKOVICA

2009-11-18-KOLEDAR.indd   1 23.11.2009   13:13:52

Koledar 2010 – bajerji Črnega 
grabna – darilo v decembru 
za vse, ki prebirate 
Rokovnjača



november 2009 21MLADI

Zadnjič na odru
V petek 13. novembra je v kulturnem domu Janka Kersnika v Luko-
vici zadnjič potekal muzikal Moje pesmi moje sanje. Avtorica pri-
redbe in mentorica predstave je učiteljica Simona Zaveršnik.   ema 
meden

Pred približno dvema letoma nas je učiteljica navdušila za sodelovanje 
pri muzikalu in zelo hitro se je nabralo dovolj učencev, da smo lahko 
začeli vaje. Najprej v šoli po vlogah in po skupinah, potem pa smo se 
že kmalu preizkusili na pravem odru v Lukoviški dvorani. Po mnogih 
vajah smo prvič nastopili pred občinstvom, pravzaprav pred zelo šte-
vilnim občinstvom. Vsi smo imeli tremo in čeprav nam na predstavi ni 
šlo najbolje, v polni dvorani naših napak sploh niso opazili, saj so bili 
nad predstavo zelo navdušeni. Navdušeni smo bili tudi mi in ko se je 
zavesa zaprla, je bilo slišati naše vesele vzklike. Na drugih predstavah 
ni šlo brez zapletov: žoga je pogosto hotela uiti z odra, eni od nastopa-
jočih se je strgala obleka (neprijetno, a ga gledalci niso nič opazili), vse 
nerodnosti in padci pa niso bili del scenarija … Sredi novembra smo 
uprizorili še dve zadnji predstavi, ki nista bili najbolje obiskani, saj si je 
veliko ljudi ob vseh šestih priložnostih v Lukovici muzikal že ogledalo. 
Tokrat smo v dvorani gostili tudi učence OŠ Nova vas iz Blok, ki jim je 
bila predstava zelo všeč, tako kot učencem na Sladkem vrhu, na Sv. Ani 
in v Šmartnem pri Litiji, kjer smo gostovali. Res smo dobra ekipa in na 

V soboto, 14. novembra 2009, so se v telovadnici podružnične šole 
Blagovica zbrale članice Gasilske zveze Lukovica.        andrej lavrič

Ko se je dan že prevesil v mrak in je ura odbila sedem, so se članice vseh 
petih Prostovoljnih gasilskih društev Gasilske zveze Lukovica zbrale v telo-
vadnici podružnične šole Blagovica. Srečanje je organiziralo Prostovoljno 
gasilsko društvo Blagovica, otvorila pa ga je starejša tekmovalna ekipa rit-
mičnih gimnastičark kluba Bleščica.

Članice PGD Blagovica, PGD Lukovica in PGD Prevoje so se na srečanju 
predstavile s kratkimi točkami. Prav tako so se članice pomerile v gasilskem 
kvizu, na katerem so zmagale članice PGD Prevoje, sledile pa so jim članice 
PGD Krašnja, PGD Lukovica, PGD Blagovica in PGD Trojane. Po končanem 
kvizu so sledile gasilske igre, kot je potiskanje pingpong žogice skozi C-cev. 
Po kvizu in igrah so bile članice nagrajene s praktičnimi darili sponzorjev, 
med katerimi so gostilna Gašper, RCU Lukovica, gostilna Pri Čebelici, gostil-
na Bevc, gostilna Furman, Frizerski salon Sabina, gostilna Rus, bar Pr'Mih, 
Čevljarstvo Dragar, Office 1 Superstore in nenazadnje Gostinsko podjetje 
Trojane, ki je poleg domačih članic pripravil pogostitev, po kateri je sledil 
ples, ki je trajala pozno v noč. Glavni namen srečanja je bilo druženje in 
mislim, da je to članicam PGD Blagovica tudi uspelo doseči. Čestitke! Bilo je polno zabave ob plesu …

Srečanje članic Gasilske zveze Lukovica

zadnji predstavi smo se odlično odrezali. Ampak v sivih celicah učite-
ljice Simone že nastaja novi mega projekt, ki ga namerava uresničiti 
skupaj z učenci.
oBe FotograFiji – Foto djd.

Beli cvet, cvet s planin …

Telegram je prispel …
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Bili smo na obisku pri skupini ljudi z dušev-
no motnjo v razvoju. Skupina je bila na obi-
sku v Domu invalidne mladine v Kamniku. 
Pripravili smo jim kulturni program, spekli 
torto, flancate, jim nesli neškropljena ja-
bolka, zbirali smo plišaste igrače. 
učenci 8. a z razredničarKo ireno oreHeK in 
sorazredničarKo nives zelenjaK

Osrečili smo njihova srca, prinesli dobro voljo 
in odšli domov s prijetnim občutkom, da smo 
naredili nekaj dobrega, marsikaj smo tudi 
spoznali … Tega se ne da povedati z beseda-
mi, to moraš občutiti, videti, doživeti in od-
preti srce. Ideja je bila razredničarkina (Irena 
Orehek), povabili smo našo sorazredničarko 
(Nives Zelenjak), sodelovali so tudi naši star-
ši. Spoznali smo, da imamo veliko – zdravje. 
Hvala vsem.
Nekaj vtisov nas učencev 8. a
•	 Bili	so	zelo	prijazni.	
•	 Podarili	so	nam	rožice,	ki	so	jih	izdelali	sami.	 

So prijetni. Povabili so nas na obisk na Primor-
sko. Spoznala sem, da sem srečna, ker sem 

Na obisku pri ljudeh 
z duševno motnjo v razvoju

Učenci Podružnične šole Krašnja vsako leto 
v mesecu požarne varnosti obiščejo kra-
šenjske gasilce. Obisk je vedno posebno 
doživetje, saj je vedno kaj novega, pa naj 
gre za dogodke, opremo, zanimivosti ...    
Marija Demšar

Posebnega občudovanja so bile deležne če-
lade, ki se svetijo v temi, prav tako zanimive 
so tudi tiste starejše, če si jo le smeš nadeti na 
glavo in se vsaj nekaj trenutkov počutiti kot 
pravi gasilec. Nekaj naših učencev pa se je ga-
silcem tudi v resnici že pridružilo, tako da nas 
za podmladek ne skrbi.
Pogledali smo tudi gasilski avto in to od zno-
traj in od zunaj, najboljša pa je bila seveda 
pogostitev. Krašenjskim gasilcem se zahvalju-
jemo za gostoljubje in upamo, da se bomo še 
naprej srečevali v prijetnem vzdušju v gasil-
skem domu in ne v kakšni hujši situaciji.

Korenčkov sok
Dandanes dejemo velik poudarek zdra-
vemu načinu življenja in s tem zdravemu 
prehranjevanju. To so tudi teme, ki jih ne-
nehno vključujemo v koncept podaljšane-
ga bivanja na PŠ Blagovica, saj je naša šola 
vključena v projekt »Zdrava šola«.    
Sergeja Kosec, vzg.

Ko smo se pogovarjali o zelenjavi in o tem, 
da iz nje lahko pridobivamo tudi sokove, so 
učenci vihali nos. Odločila sem se, da jim do-
kažem, da ga vihajo po nepotrebnem. Odšli 
smo v računalnico in vsak učenec je poiskal 
recept za sok, ki ga lahko pripravimo iz zele-
njave. Vsak je najdeni recept predstavil in nato 
smo se skupaj odločili, da skuhamo koren- 
čkov sok. Učenci so od doma prinesli korenje 
in jabolka, ki smo jih olupili, narezali in skuha-
li, nato pa zmleli v multipraktiku in dodali še 
vodo, sladkor ter citronko. In rezultat dela? Ja, 
najboljši korenčkov sok na svetu!!! Bil je tako 
dober, da so učenci pili kar toplega, saj niso in 
niso mogli dočakati, da bi se ohladil. Nato smo 
ga nalili v čiste steklenice in ga shranili, da se 
bomo lahko tudi v prihodnje z njim sladkali.

Kostanjčkov piknik
Tokrat so se na kostanjčkovem pikniku dru-
žili starši in otroci, ki obiskujejo Cicibanove 
urice, ter starši z učenci iz podaljšanega bi-
vanja na PŠ Blagovica. Druženje je bilo zelo 
prijetno, čeprav je bilo staršev in učencev, 
ki obiskujejo podaljšano bivanje, izredno 
malo.     Sergeja Kosec, vzg.

Zato moram še toliko bolj pohvaliti vse tiste, 
ki so se odzvali našemu vabilu. Starši so naj-
prej zarezali kostanj  in kar takoj smo ga lahko 
začeli peči. Otroci pa so se med tem lotili risa-
nja in barvanja na temo jeseni. Premamil nas 
je vonj po pečenem kostanju in tudi kuhan je 
bil izredno sladek. Starši so prispevali tudi sok 
in nekaj slaščic, ki so šle prav tako v slast. Za 
konec pa so si otroci s pomočjo staršev izdelali 
še strahce iz buč, ki so nato strašili pred njiho-
vimi domovi.
Kot sem že omenila, je bilo druženje prijetno, 
zato upam, da se še kdaj dobimo skupaj ob 
kakšni drugi priložnosti.

taka, kot sem, da lahko skrbim sama zase.
•	 Malo	so	drugačni,	a	me	to	ne	moti.
•	 Prijetno	se	je	bilo	pogovarjati	z	njimi.
•	 Imeli	smo	se	zelo	lepo,	saj	smo	razveselili	lju-

di v domu.
•	 Mislim,	da	so	prijazni	ljudje,	ki	se	radi	zabava-

jo.
•	 Bil	 sem	preoblečen	 v	 rokovnjača	 in	 sem	 jih	

zabaval.
•	 Pripravili	smo	jim	lep	nastop,	oni	pa	so	nam	

naredili rožice iz najlonk. Opazovala sem jih 
in videla, da so se v naš nastop vživeli. Ljudje 
včasih ne sprejmemo koga medse, ti ljudje 
pa te sprejmejo z odrtimi rokami. Zelo dobro 
sem se počutila. Saj če gledaš bližnjega, kako 
ga nasmejiš, si sam še bolj srečen.

•	 Bilo	mi	 je	 izredno	 lepo,	 spoznala	 sem	nove	
in zelo prijazne ljudi. Bila sem zelo vesela, ko 
sem zagledala nasmeh na njihovih obrazih in 
ko sem začutila toplino njihovih rok in src. V 
resnici se ne razlikujemo veliko, kajti vsi ima-
mo čustva in želje po lepem življenju.

•	 Srečanje	je	bilo	zanimivo.	Mislim,	da	se	bomo	
še kdaj srečali.

Obisk pri krašenjskih gasilcih

OTROCI
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Rastemo z vami!

27.500 brezplačnih izvodov
v občinah Kamnik, Domžale, Mengeš, Trzin, Komenda.

Odslej tudi v vsakem 
gospodinjstvu v Domžalah!
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Praviš, da si dinamičen, drzen, prodoren, 
samoiniciativen in željan uspeha? Da imaš svoj 
avto z velikim prtljažnikom? Izpit B kategorije, 
ustrezno izobrazbo V. ali višje stopnje in dve 
leti delovnih izkušenj na področju trženja? 
Dobro sodeluješ v timu in se nate lahko 
zanesemo? In delati lahko začneš takoj? 

Dobrodošel v družini, sine.

Postani naš TRŽNIK – VODJA PROJEKTOV. 

Pošlji vlogo in življenjepis na info@ir-image.si 
najkasneje do 4. 12. 2009.

  
Medvedova ulica 25 

1241 Kamnik
telefon: +386 1 83 96 400

faks: +386 1 83 96 411
info@ir-image.si
www.ir-image.si

 
 

Želite nazaj svojo dekliško postavo? 
 Z veseljem vam bomo pomagali! 

     Za brezplani test pokliite 041 538 541 
 
 

 
 
 
     zmanjšanje obsega na bokih, zadnjici in nogah 
     zmanjšanje obsega na trebuhu in v pasu  
     pomladitev kože, odprava celulita 

 
 
 

  Studio Trzin, Ljubljanska 13 g,  www.deval.si 
 

Velikost oglasa 1/8 strani  
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Spet doma
Deževno in hladno vreme je večino motoristov prepričalo, da po-
spravijo svoje jeklene konjičke v garaže. Zdaj je dovolj časa za 
morebitne posodobitve dvokolesnikov pred novo sezono. V Moto 
klubu Rokovnjači čakamo na prvi sneg in treninge s pležuhi. Ven-
dar druga polovica sezone kljub mrazu še vedno ostaja v spominu.     
mK roKovnjači

Foto: arHiv mK roKovnjači

V nedeljo, 16. avgusta, smo v okviru klubskega pohoda osvojili Veliko 
planino. Več kot 20 članov in simpatizerjev se nas je v lahkem tempu 
odpravilo iz Kranjskega raka do Zelenega roba, vmes smo imeli krajše 
postanke in pred Domžalskim domom rojstnodnevno pogostitev naše-
ga člana Mume. Na poti nazaj nam je zadišala kuhinja Jarškega doma. 

Zmaga občinske nogometne 
ekipe
  
Igralci občinske nogometne ekipe, ki so pred štirimi leti nastopili 
na pobratenju občin Lukovica in St. Lambrechta v sosednji Avstriji, 
so se znova zbrali. Letošnji nasprotnik je bila domača veteranska 
ekipa, ki je v svojem ligaškem tekmovanju ob koncu jesenskega 
dela osvojila odlično drugo mesto za vodečim Virtusom iz Duplice 
pri Kamniku.    Tone Habjanič

Tokrat smo se zbrali na lepem igrišču v Moravčah, za posladek še v kra-
snem jesenskem sončnem popoldnevu. V lepi in precej enakovredni 
igri so se nevarne akcije vrstile na obeh straneh. Proti koncu prvega 
polčasa pa je s krasnim zadetkom Jureta Trčka povedla izbrana občin-
ska ekipa. Začetek drugega dela igre je pripadal veteranom, saj so za 
vsako ceno želeli rezultat spremeniti sebi v korist. To pa jim je onemo-
gočal odlični golman, legendarni Janez Iglič – Đon,ki je bil tokrat ne-
premagljiv. Moram pa povedati, da so prav vsi igralci občinske ekipe 
prispevali svoj maksimum skozi celo tekmo, z lepim zadetkom Matjaža 
Cerarja v drugem polčasu pa si zagotovili tudi končno zmago z 2 : 0. 
Tekmo sta si poleg navijačev obeh ekip ogledala tudi župan občine Lu-
kovica g. Matej Kotnik ter predsednik Turistične zveze Lukovice g. Fran-

Siti, celi in malce utrujeni smo se vrnili do avtov in nazaj v dolino. 
Tradicionalni Moto piknik, ki se je odvijal v petek, 11. septembra, na 
standardni lokaciji ob Kroharjevem bajerju, je letos cenjenim gostom 
ponujal svojevrstno doživetje. Poleg kakovostne glasbe skupine Mid-
dle finger, izvrstnega golaža in enkratnega okolja je najbolj vztrajne 
prišla pozdravit posebna gostja. Ob tej priložnosti bi se radi zahvalili 
lokalnim prebivalcem za dolgoletno razumevanje in pomoč pri izpe-
ljavi Moto piknika. 
Na sončno nedeljo, 4. oktobra, smo izpeljali Zaključno vožnjo. Po ogle-
du prenosa starta moto GP dirke na vrtu gostilne Škarja, je kolono 18 
motorjev pot vodila skozi Tuhinjsko dolino do Kamnika oz. Tunjic, kjer 
je potekala avto-kros dirka. Ogledali smo si finalne vožnje, zaploskali 
najboljšim tekmovalcem in počasi v gneči odrinili domov.
Ob zaključku leta vabimo vse člane na občni zbor, ki bo 18. decembra 
ob 20.00 v gostilni Soklič. Sledila bo prednovoletna zabava in če boste 
zares pridni, nas mogoče obišče …

Skupinska slika na Zelenem robu

ci Pavšek, ki sta ob klepetu izrazila pohvalo obema ekipama.
Po končani tekmi smo se poveselili ob prijetnem klepetu, mnenje igral-
cev pa je bilo, da se drugo leto znova vidimo. Naj ob koncu namenim 
zahvalo nogometnemu klubu Moravče, občini Lukovica in županu  
g. Mateju Kotniku, ekipi veteranov, še zlasti g. Minetu Trčku, ki je pripo-
mogel k uspešnemu srečanju ter nastopajočim igralcem ekipe občine 
Lukovica.

Igralci obeh ekip pred začetkom tekme  
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V Blagovici smo še zadnji tre-
nutek pred zimo ujeli termin za 
izvedbo turnirja. Seveda je bilo 
vseeno kar mrzlo in sodelujoči 
so potrebovali okrepčilo za lepo 
preživeti dan in naše društvo je 
pripravilo kuhan čaj in vino ter 
ostalo pijačo, pozabili pa nismo 
niti na hrano.     aleš PodBelšeK, 
dPm Blagovica

Velik uspeh naših kotalkaric  
V času od 8. do 10. oktobra je v Zürichu v Švici potekalo tek-
movanje Interland cup, kjer so poleg naše reprezentance sode-
lovale tudi predstavnice Nemčije, Italije, Španije, Nizozemske, 
Belgije, Hrvaške in Švice.         
KotalKarji  KdK

Kot članice reprezentance Slovenije so na tem tekmovanju sodelo-
vale tudi štiri tekmovalke KDK Domžale – Ajda Tič, Manca Capuder, 
Chiara Mordej Filippini in Tjaša Kovačič.
Vsi skupaj smo z nestrpnostjo pričakovali tekmovalne dneve in 
močno stiskali pesti zanje. Dekleta so se zelo dobro odrezala in do-
segla odlične rezultate. V kategoriji starejših deklic, kjer je nasto-
palo 17 tekmovalk, je 1. mesto osvojila Manca Capuder, 2. mesto 
je zasedla Chiara Mordej Filippini, Ajda Tič pa je osvojila 4. mesto 
– kar je odličen rezultat, saj je tekmovala kot mlajša med starejšimi 
deklicami. Tudi Tjaša Kovačič je v skupini kadetinj dosegla dober 
rezultat, glede na to, da se je prvič uvrstila v reprezentanco. Dekleta 
so bila vesela rezultatov in skupaj z njimi smo se veselili tudi drugi.
Vsem štirim tekmovalkam še enkrat iskreno čestitamo in jim želi-
mo še veliko uspešnih nastopov. Predvsem pa si želimo, da bi se v 
naslednjem letu v reprezentanco uspelo uvrstiti še kateri od drugih 

Vztrajno srce
2. aprila se je usoda neprijazno 
poigrala z našim znanim teka-
čem, zelo uspešnim maraton-
cem, Robertom Kotnikom. Na 
delovnem mestu si je hudo po-
škodoval gleženj, bil operiran 
ter dobil 15 vijakov in ploščico, 
da bi zacelili kosti zdrobljenega 
gležnja. Zdravnikove besede, 
da bo verjetno še lahko hodil, 
so težko obvisele v zraku, a Ro-
bert se ni vdal. Prve dni v bolni-
šnici je bila na njegovem obrazu 
žalost, v očeh ni bilo iskric. A že 
tretji dan se je nasmeh vrnil na 
obraz. Rojstvo na novoletni dan 
ga je zaznamovalo s kozoro- 
govsko vztrajnostjo in trmo, 
Robert se ne vda.        vesna & cHe

Tudi 6 tednov z nogo v mavcu, ko 
ni smel stopiti nanjo, ni miroval. 
S pomočjo bratranca je izdelal 
protezo, v katero je privil nogo 
in jo vpel na pedal kolesa. Dneve 
je preživljal s kolesom po bližnjih 
in daljnih hribih ter dolinah, da je 
vzdrževal moč in kondicijo. 
Razveselila nas je novica iz Čate-
ških toplic, kjer je bil na rehabili-
taciji, pretekel je prvi kilometer. 
Kilometri teka so se kljub boleči, 

otekli in delno gibljivi nogi znova 
nabirali. A če bo lahko spet tako 
hitro tekel kot pred poškodbo, 
tega Robert ni vedel, tudi zdravni-
ki so bili brez besed.
Kilometri so tekli, noga je bila ve-
dno bolj ubogljiva, treningi so bili 
vedno boljši. Bližala se je jesen, bli-
žala se je prelomnica, prva tekma, 
vrnitev – Ljubljanski maraton, kjer 
je Robert lani osvojil mesto prve-
ga Slovenca. Kako hiter bo Robert 
letos? Se mu bo uspelo povzpeti 
na stopničke? 42 km bi bilo za še 
nezdravo nogo malo prenapor-
no, zato je izbral polmaraton, 21 
km. Konkurenca je bila močna, 
pričakovanja visoka, trema ob vr-
nitvi velika. Robert je pokazal vso 
svojo pozitivno energijo in voljo 
ter rezultate napornih treningov 
in vaj ter se kljub 15 vijakom in 
ploščici, ki še vedno skupaj držijo 
kosti njegovega gležnja, povzpel 
na drugo stopničko, osvojil je 2. 
mesto polmaratona. »Čudovit je 
bil občutek, ko sem tekel zadnjih 
nekaj 100 metrov proti cilju, ob 
vzklikih in vzpodbudah navija-
čev, občutek, ki poplača vse ure 
napornega treninga,« je po tekmi 
povedal Robert. 
Uspešen vnovičen začetek, ču-
dovita zgodba o močni volji in 
vztrajnosti … Kako se bo zgodba 

nadaljevala? 10. novembra je mo-
ral Robert znova na operacijo, da 
so mu iz gležnja odstranili vijake 
in ploščico. Zdaj znova sledi okre-
vanje. Robertu vsi iz srca želimo, 
da se noga dokončno pozdravi, 

da bo njegov korak spet hiter, kot 
je bil in še hitrejši, ter da uresni-
či svoje tekaške sanje. Njegova 
močna volja pa naj nam bo vsem 
za dober zgled. 
Robert je ob koncu pogovora 
poudaril veliko pomoč bližnjih in 
vseh, ki so mu pomagali pri okre-
vanju (rehabilitaciji): zdravstve-

nemu in medicinskemu osebju, 
kirurgu dr. Marku Dobravcu, fizio-
terapevtki Nežki Poljanšek, oseb-
nemu zdravniku Marjanu Lobodi 
in medicinski sestri Vanji Vida, 
podjetju Kotiko, d. o. o., za izde-

lavo in predelavo različnih pri-
pomočkov za hitrejše okrevanje, 
podjetju Moto Set za servisiranje 
kolesa in zalaganje s kolesarskimi 
pripomočki. Zahvaljuje se tudi so-
sedom za vso pomoč, ki jo je po-
treboval pri vsakdanjem življenju, 
ter sestri in Vesni.
Foto: arHiv roBert KotniK

Jesenski nogometni turnir Sodelovalo je 10 ekip iz občin Lu-
kovica, Zagorje in Kamnik, tako 
so tekme potekale od 11.  pa do 
19. ure, ko se je že stemnilo. Kljub 
hladnejšem dnevu pa so ekipe 
pokazale lepo igro, polno vročih 
dvobojev in napetih rezultatov, ki 
so do polfinala pripeljali ekipe FC 
Fatarljoti, BS Tehnik, ŠD Škafari in 
ŠKD Bregar. BS Tehnik in ŠD Škafari 
so pokazali največ znanja in se po-
merili v finalu, ki je po napetem za-
ključku pripadal BS Tehniku in tako 

so prejeli največji pokal ter denar-
no nagrado. V tekmi za tretje me-
sto je bilo še bolj izenačeno in so 
za končnega zmagovalca odločali 
kazenski streli, v katerih so imeli 
nekaj več sreče ter znanja FC Fatar-
ljoti, ki vedno bolje igrajo in bo o 
njih gotovo še slišati v prihodnje.
Na koncu se zahvaljujem vsem, ki 
ste pomagali pri izvedbi zadnjega 
turnirja v tem letu, kakor tudi vsem 
drugim sodelujočim z željo, da se 
prihodnje leto spet vidimo. 

Zmagovalci Ljubljanskega polmaratona

Vir, Čufarjeva 6.
Pokličite 041-840-909!

PODARITE SVOJIM NAJBLIŽJIM 
MASAŽO

V KOZMETIČNEM SALONU LANEJA
Nudimo:

PODALJŠEVANJE NOHTOV Z GELOM 
MANIKURO ESTETSKO PEDIKURO 

DEPILACIJO 
DARILNE BONE.

naših tekmovalk, ki prav tako pridno trenirajo!
Obenem pa vabimo vse tiste, ki bi želeli otroke usmeriti v kotal-
kanje, da si pridete pogledat naše treninge v Rekreacijski center 
Urbanija v Lukovici vsak ponedeljek, sredo in četrtek med 16.30 in 
18.00 ali pokličite na številko 041 466 489, kjer boste dobili še druge 
informacije. Možna je tudi izposoja kotalk!
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Odigrana tri kola 
malonogometne lige
Zimska liga Avtomehanika Kveder je v polnem teku. Moštva so že 
pokazala letošnje cilje in pripravljenost svojih igralcev. Po treh od-
igranih krogih so na vrhu znane ekipe.       roK avBelj

 
BS Tehnik z najboljšim vratarjem na čelu spet meri visoko in ima kot 
edino moštvo poln izkupiček z le enim prejetim golom. V petek 13. je 
bila najzanimivejša tekma med zmagovalcema obeh lig minule sezone, 
med ekipama Cosmos Antimon in Zlatim Poljem. Dvoboj so dobili tro-
janski fantje z izidom 3 : 1. Pri Zlatem Polju se je vsekakor poznala odso-
tnost najboljšega strelca lanske 2. lige Mitje Klopčiča. Cosmos Antimon 
pa je kljub začetni neresnosti (igrali so le s tremi igralci v polju + vratar) 
tekmo mirno pripeljal do konca. 
Tekme se vrstijo na vsak drugi petek v mesecu. Naslednje bodo tako 
27. novembra in nato 11. decembra. Organizator ŠTD Rafolče vabi vse 
ljubitelje nogometa, da si ogledajo relativno zelo kakovostne tekme in 
popestrijo vzdušje s svojo prisotnostjo. Rezultate in drugo statistiko pa 
si lahko ogledate na spletnem naslovu www.rcu-slo.com.

Tekma med Cosmos Antimonom (v beli opravi) in Zlatim Poljem

HK Prevoje ima spletno stran
Na Akademiji ob 40-letnici ustanovitve HK Prevoje se je porodi-
la želja, da bi bila vsa bogata zgodovina našega kluba dostopna 
vsem ljubiteljem hokeja. V dobi spleta in spletnih strani je tudi ta-
kšna stvar mogoča, zato je naš moderator vse primerke iz razsta-
ve računalniško obdelal in jih spravil na uradno stran HK Prevoje 
www.hkprevoje.si. Na tej strani boste lahko videli stare članke in 
fotografije, ki so ponos hokeju na Prevojah.   dragar vincenc

 
HK Prevoje letos nastopa v elitni, prvi in drugi ligi državnega prvenstva 
Slovenije 2009/2010. Veliko zanimanje za in-line hokej se je razširilo 
med mladimi, zato smo se odločili, da nastopamo v treh različnih ligah, 
ker želimo, da bi veliko število hokejistov igralo na uradnih tekmah. 
Na spletni strani si lahko ogledate, kako uspešni so naši hokejisti, saj 
so na strani rezultati, komentarji in lestvica državnega prvenstva. Do-
mače tekme si lahko ogledate v RCU Lukovica ob petkih zvečer vsakih  
14 dni. 
Od začetka letošnjega leta v RCU Lukovica poteka šola hokeja za naj-
mlajše. Z delom in prizadevnostjo naših najmlajših članov smo zelo za-
dovoljni, saj vidno napredujejo iz meseca v mesec. Trenerja Mario Troha 
in Blaž Nakrst zelo uspešno vodita treninge, za pravilno delo pa jima kot 
mentor pomaga selektor državne reprezentance Bojan Zajc. Tudi naši 
dečki bodo sodelovali v DP 2009/2010. Igrali bodo v kategoriji do 14, 
12 in 10 let. Na pripravljalnem turnirju v italijanski Gorici so naši hokeji-
sti v kategoriji do 12 let zmagali in nam dali vedeti, da lahko računamo 
na njih. Vse otroke, ki se želijo spoznati hokej na rolerjih, vabimo v našo 
sredino, da bi dobili občutek za kolektivni šport, kar hokej nedvomno 
je. Več informacij lahko dobite na treningu otrok ob nedeljah od 10.30 
dalje v RCU Lukovica.

Uspešna športnika
  
V Sloveniji se zadnja leta vse bolj uveljavlja igra namiznega ročne-
ga nogometa, še zlasti Primorska uspešno prednjači v tej športni 
igri. Čeprav se v naši regiji le maloštevilni pohvalijo s to športno 
panogo, je Boštjan Toman iz Brezovice pri Zlatem Polju eden od 
redkih izjem.   Tone Habjanič
 
Ker mu je ta igra dajala velik navdih, se je že pred tremi leti odločil, da 
ustanovi društvo namiznega nogometa. Zaradi zahtevnosti, spretnosti 
in hitrosti se je s prijatelji odločil, da se bo društvo imenovalo BLISK. 
Sam je vsa ta leta tudi predsednik. Prve igre so bile v bližnjih lokalih, 
kjer si je pridobil tudi svoje somišljenike. Precej hitro je navezal stike 
z drugimi društvi in že je bila tu prva udeležba na turnirju. S svojim 
polbratom Romanom, ki igra v skupini do 18 let, se zelo dobro izpopol-
njujeta v igri tako posamezno kot v dvojicah. Po uspešnih tekmovanjih 
na različnih turnirjih ter v državni ligi sta bila izbrana v ekipo državne 
reprezentance. S tem jima je bil omogočen nastop v sosednji Avstriji na 
močnem mednarodnem turnirju, ki se ga je udeležilo kar 16 evropskih 
držav. Mladi Roman je presenetil že v prvem nastopu in med številnimi 
v skupini zasedel 9. mesto, v skupnem nastopu dvojic pa sta se veselila 
odličnega 4. mesta. Se pa lahko pohvalita z uspešnim zaključkom na 
državnem prvenstvu, kjer sta osvojila 2. mesto. To pa jima je odprlo vra-
ta na svetovno prvenstvo, ki bo drugo leto v Franciji.
Ker se bodo v prihodnje tekmovanja po regijah razširila, si v društvu 
želijo povečati članstvo, s tem pa pridobiti čim boljše igralce. Pesti pa 
jih tudi finančna stiska, zato bi jim bila dobrodošla kakršnakoli pomoč. 
Vrsto zanimivosti o društvu si lahko ogledate na spletni strani Zveze 
namiznega nogometa Slovenije, lahko pa se jim pridružite vsako sredo 
zvečer v baru Sonček v Zlatem Polju ali baru Lenček na Prevojah.
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Odgovor na 
povzetek seje 
občinskega sveta
V oktobrski številki glasila Rokovnjač je 
bil na 4. strani objavljen kratek povzetek z  
21. seje občinskega sveta z dne 28. 10. 
2009.      marija juteršeK, oBčinsKa svetnica

Kot članica OS se čutim dolžno, da k omenje-
nemu poročilu zaradi pravilnega razumevanj, 
dodam nekaj pomembnih podrobnosti. Pred-
vsem me je zmotilo pomanjkljivo pisanje v 
prvem odstavku poročila, kjer avtor prispevka 
navaja, da je bila začeta redna 21. seja OS na 
predlog sklepa članov OS, po sprejemu dnev-
nega reda prekinjena in predlagano njeno na-
daljevanje za 5. oktober 2009. Ne vem, zakaj je 
bil v poročilu povzet le del sklepa, bistvo pa je 
bilo izpuščeno.
Naj citiram predlog sklepa, ki je bil s 14 glasovi 
ZA (en član sveta ni glasoval) sprejet:
»21. redna seja, z dne 28. 09. 2009, se zaradi 
odsotnosti župana in poročevalca prekine in 
se nadaljuje v ponedeljek, 5. oktobra 2009 
ob isti uri. Člani OS se sejninam za prekinjeno 
sejo odpovedujejo.« 
G. župan bi namreč moral po sklepu OS z  
20. seje na vsaki redni seji oz. najmanj vsaka 
dva meseca poročati o izpolnjevanju ciljev v 
zvezi z reševanjem prostorske problematike 
vrtca in šole. Ta problematika ni bila vključe-
na na dnevni red seje, župan pa je le določil 
namestnika za vodenje seje in opravičil svojo 
odsotnost brez razloga (tudi na nadaljevanju 
seje, 5. oktobra 2009, župana ni bilo). Potem 
pa se človek res lahko vpraša, kdo je zdaj tisti, 
ki mu ni do dialoga, kdo zdaj komu nagaja in 
kdo zavira razvoj občine.
Velikokrat je med občani slišati pripombe, da 
sploh ne vedo, o čem se odloča in razpravlja 
na sejah OS in da iz poročil, objavljenih v ob-
činskem glasilu, tega ne morejo razbrati. 
Kdor hoče napisati dobro poročilo s seje sveta, 
mora biti na seji prisoten, da spremlja razpra-
vo pri posameznih točkah. Vem, da to ni tako 
enostavno, ker zaradi obširnega dnevnega 
reda seje po navadi trajajo tudi več ur. Vendar 
pa le pozoren poslušalec lahko iz razprave 
izlušči bistvo obravnavane tematike in tako 
bralcu posreduje informacijo, ki ga bo spod-
budila k razmišljanju o vsebinah in stališčih do 
določene problematike.
Prav zato menim, da so poročila s sej OS, ki jih 
beremo v občinskem glasilu preveč skopa, da 
bi si bralec lahko ustvaril mnenje o delu ob-
činskih svetnikov. Samo navajanje odlokov in 
pravilnikov brez predstavljene vsebine obča-
nom ne pove praktično nič. Zato mislim, da bi 
bilo bolj dobrodošlo poročanje o mnenjih in 
predlogih posameznih svetnikov ali svetniških 
skupin o določeni problematiki. Le tako si bra-
lec lahko ustvari predstavo in mnenje o tem, 
katera področja so v občini najbolj pereča, kje 
so mnenja najbolj deljena, kakšne možnosti 
vidi ali predlaga župan in občinska uprava ter 
kakšna so stališča in predlogi članov OS.

V ponedeljek 30. novembra bodo v Lukovici 
gostovali poslanci SDS DZ Republike Slovenije 
in obiskali nekaj podjetnikov ter predstavnike 
OO SDS Lukovica.  Med poslanci bo tudi bivši 
predsednik vlade RS in bivši predsedujoči EU 
ter predsednik stranke SDS Janez Janša, vod-
ja poslanske skupine SDS v DZ RS Jože Tanko, 
bivši minister za gospodarstvo mag. Andrej 
Vizjak in zmagovalec na državnozborskih vo-
litvah 2008 v našem volilnem okraju poslanec 
Robert Hrovat. Poslanci bodo odgovarjali tudi 
na vprašanja občanov o  trenutnih razmerah 
vodenja in gospodarske krize v Sloveniji. 
oo sds luKovica

V NSi nasprotujemo predlogu družinske-
ga zakonika, saj je »razvrednotil družino«. 
Zakonik bi moral biti v podporo družini in 
zakonu. Pričakujemo, da bo predlagatelj 
upošteval naše pripombe. Če bodo v zako-
niku ostale vse stvari, ki jim nasprotujemo, 
napovedujemo referendum. 
V NSi smo na predlog družinskega zakonika 
podali osem pripomb. Kot je na novinarski 
konferenci predstavil predsednik odbora NSi 
za delo, družino in socialne zadeve Drago Ko-
ren, je naša prva in najpomembnejša zahteva, 
da se iz predloga odstrani vse tisto, kar spre-
minja pojem zakonske zveze in družine. 
Za NSi je namreč sprejemljivo le pojmovanje 
v dosedanji ureditvi iz leta 2004, ki pravi, da 
je zakonska zveza z zakonom urejena življenj-
ska skupnost moža in žene, katere pomen je v 
zasnovanju družine. Družina pa je v tej uredi-
tvi opredeljena kot skupnost staršev in otrok, 
ki zaradi koristi otrok uživa posebno varstvo. 
Predlagani družinski zakonik zakonsko zvezo 
razširja na istospolno partnersko skupnost, ki 
v sebi nima biološkega potenciala za spoče-
tje novega življenja, zato tudi zakonsko zvezo 
moža in žene oropa statusa družine.
V NSi tudi zahtevamo, da se v dobrobit otro-
ka iz zakonika črta možnost posvojitve otrok  
istospolnim partnerskim skupnostim. Otroci 
ne smejo biti »poskusni zajčki, ki jih bomo da-
jali neki skupnosti v vzgojo«. Ob tem omeni-
mo, da je v Sloveniji na leto okoli 400 prošenj 
za posvojitev, otrok za posvojitev pa 20, zato 
ni »prav nobene potrebe, da bi otroke dode-
ljevali istospolnim«. 
Stranka predlagatelja družinskega zakonika 
tudi poziva, naj vanj vnese rešitve, ki bodo 
preprečevale številne zlorabe prejemanja so-
cialnih transferjev v navidezno enostarševskih 
družinah, svoj prostor v zakoniku pa bi morale 
najti tudi ustrezne rešitve za študentske druži-
ne. Prav tako bi se moral po mnenju NSi v dru-
žinski zakonik vgraditi sistem izobraževanja 

oz. priprave mladih na zakon in starševstvo 
ter določba, da se cerkvena poroka prizna kot 
uradno sklenjena zakonska zveza, pri čemer 
bi lahko bil prisoten tudi matičar. 
V NSi smo prepričani, da bi se morala zahteva 
ustavnega sodišča glede neskladnosti zakona 
o registraciji istospolne partnerske skupnosti 
z ustavo rešiti s spremembo samega zakona. 
Kot meni Koren, predlagatelj družinskega za-
konika zavaja javnost, ko navaja, da so spre-
membe definicije zakonske zveze in družine 
nujne zaradi odločbe ustavnega sodišča. 
Ustavno sodišče ni zahtevalo redefinicije poj-
ma zakonske zveze in družine, ampak ustre-
zno zakonsko ureditev dedovanja istospolnih 
partnerskih skupnosti.
Ugotavljamo, da so v družinskem zakoniku 
opisane pravice in dolžnosti staršev ter pravi-
ce otrok, niti enega člena pa ni, ki bi nalagal 
otrokom tudi dolžnosti. Po njegovem mnenju 
se otroci svojih pravic dobro zavedajo, svojih 
dolžnosti pa ne, zato v NSi predlagamo, da se 
te dodajo v zakonik. 
Predsednica stranke ga. Ljudmila Novak tako 
predlagatelja družinskega zakonika poziva, 
naj zakonik popravi ali umakne iz procedure 
in pripravi novega, saj družinskemu zakoniku 
v taki obliki tudi večinsko javno mnenje ni na-
klonjeno. 
»V primeru, da naše pripombe ne bodo upo-
števane, pozivamo vse poslance v DZ, naj s 
svojimi amandmaji poskušajo ta predlog do-
polniti oz. izboljšati. Če bodo v družinskem 
zakoniku ostale vse stvari, ki jim mi nasprotu-
jemo, pa bomo zahtevali referendum in bomo 
naredili vse, da bomo zbrali dovolj podpisov 
za sklic referenduma,« je napovedala predse-
dnica stranke. 
Stranka NSi ne nasprotujemo istospolnim 
skupnostim, saj je to pravica vsakega posame-
znika, nasprotujemo pa izenačitvi istospolne 
skupnosti z zakonsko zvezo!
oo nsi luKovica

NSi pričakuje spremembe 
družinskega zakonika

Poslanska skupina SDS bo na 
obisku v občini Lukovica
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Mrliška vežica naj ne bi bila prostor za 
vandalizem in obrekovanje!
Zadnje slovo od naših najdražjih je vedno težko, toda če se temu 
dogodku pridružijo še druge težave, ki jih povzroči človeška ne-
sramnost in zloba, je to še toliko težje in upravičeno se vprašaš, 
koliko še lahko preneseš.
Na podeželju je navada, da se postreže kropivce, ki se pridejo poslovit 
od pokojnika. Tudi mi smo že dan pred tem v mrliški vežici pripravili 
vse potrebno, a smo drugi dan doživeli pravi šok, ko smo ugotovili, 
da je bil nekdo ponoči tako zelo »lačen in žejen«, da je vdrl v mrliško 
vežico in si vse prisvojil ... Pozneje pa nas je čakala še težja preizkušnja, 
ki pa je dolila kapljo čez rob.
Dan slovesa od pokojnika naj bi bil namenjen žalosti in dostojnemu 
poslavljanju od drage nam osebe. V svojem srcu po navadi tiho pre-
mišljujemo, se spominjamo lepih stvari, ki nam jih je bilo dano do-
živeti z njim, mu odpustimo in ga prosimo odpuščanja. Če v resnici 
žaluješ za njim, bo zadnje, kar boš takrat razmišljal, to, kako bi očrnil 
svojega bližnjega in mu omadeževal ime.
Ne moremo verjeti, kako je lahko nekdo po »srce parajoči žalosti za 
mamo« že v naslednjem hipu sposoben brezsrčnega obrekovanja 
oseb, ki so za pokojno vseskozi skrbele po najboljših močeh. Naš dom 
je bil vedno vsem odprt, da so lahko nemoteno obiskovali mamo! 
Je pozabil, da pa je njegov novi dom na začetku naše vasi zgrajen tudi 
z našimi žulji in znojem, torej z našo pomočjo, za katero nismo nikoli 
pričakovali plačila, zaslužimo pa si vsaj spoštovanje, ne pa zahrbtne-
ga obrekovanja.  Se ne zaveda, da s tem, ko neupravičeno blati ime 
drugih, ne more prikriti lastne umazanije? Že samo obrekovanje je 
nedopustno dejanje, na takem mestu pa je sploh neodpustljivo. 
A sodi naj Bog ... 
jožica cerar, luKovica

Spoštovano uredništvo Rokovnjača!
Spoznala sem »tega« lukoviškega župana. Po kar veliko prebra-
nih člankih v časopisu sem si predstavljala tega hudega, veliko 
in najbolje plačanega župana, kot mu je očitano, in gospoda, ki 
kar noče prisluhniti občanom, se izmuzne skozi probleme, pa še 
lepo plačo dobi.

K stojnici je pristopil mlajši moški in vprašal kako kaj prodaja,  pa 
sem mu odvrnila, da zelo slabo in da so kar dobro zaračunali za 
prostor. Pa mi je odgovoril, da za to ni nič kriv, kajti organizacija ni 
bila v njegovi domeni. No, ker pa nisem samo »jamrala«, sem tudi 
pohvalila izgled Lukoviškega trga. Tako lepo kot je zdaj v Lukovici, 
še nikoli ni bilo. Kdor ima zasluge za to, mu čestitam, saj sem dol-
ga leta živela tukaj. Včasih je bilo v Lukovici zelo živahno, saj se je 
marsikaj dogajalo. Kdor je mojih let, se spomni zelo aktivne igralske 
skupine, folklorne skupine, pevskega zbora, v Kulturnem domu se 
je dogajalo veliko prireditev. Zdaj je v Lukovici vse bolj »nobel«, 
lahko ste ponosni na godbo, ki vas lepo predstavlja na številnih 
prireditvah.
Malo k vsemu temu pa je doprinesel tudi ta župan, ki ga imate v 
vseh mogočih »milnicah«.
Ne vem, ali veste, da je bila Lukovica ena sama rokodelska vas, kjer 
se je ustvarjala vsemogoča obrtna dejavnost. Če bi dovoli, bi v na-
slednji številki Rokovnjača v verzih na šaljiv način opisala. Pa brez 
zamere, pisala sem to kar čutim.
Župan, vam pa lep pozdrav.
Križman marinšeK lojzKa, rodica

Nadaljevanje prispevka z naslovom: Tudi vaški 
posebnež je človek! 
Prvi del objavljen v aprilski številki Rokovnjača – posvečeno Fran-
cu Justinu iz Šentvida v slovo. Umrl 6. 3. 2009 zvečer.
A nekaj le vem. Zatrdno je bil odločen, da spomladi nadaljujemo s 
čiščenjem nekoč zasilnih bivalnih prostorov, da bo počasi zaživel res 
med stenami kot drugi povprečni ljudje.  Žal je bila bolezen hitrejša. 
Celo tako hitra, da mu ni več uspelo skrbeti in poskrbeti za svojega 
Groma, ki ga je imel res rad. Tudi o njem so se nekateri že razpisali, celo  
brez tega, da bi raziskali vse podrobnosti,  razloge  in dejstva, ki so bila 
povezana z gospodarjem in Gromom. Po svojih močeh je skrbel zanj v 
prepričanju, da se mu godi bolje kot njemu samemu, kar je pokojniko-
va  kruta  resnica. Prav zato bi se morali ljudje za dogodke in mnenja, 
ki jih zdaj delijo in s pomočjo domačinov medijsko objavljajo, vprašati: 
Kje smo bili mi?  Ali smo z dejanji  pomoči in »prevzgoje« pristopili k 
njemu? Smo mu pomagali reševati njegove stiske in probleme, ki jih je 
imel z leti vedno več.  Kaj smo bili in kaj smo?  Nič. Postali bomo popol-

Jesen je tu in »brenta« aktivnosti v naši občini 
nas čaka. Več nas bo, več lahko s svojim zna-
njem in modrostjo prispevamo k izboljšanju 
v naši občini za vse nas starejše in vse, ki so 
potencialni kandidati, da bodo enkrat starost 
v svojem okolju lepše živeli. Zato vas Desus 
Lukovica vabi, da se nam s svojim znanjem, 
izkušnjami in idejami pridružite. Takih nam 
manjka. Glavna naša naloga ni ne leva, ne de-
sna, ampak izboljšati in podpirati tiste rešitve 
in akcije v občini, ki bodo dobre za staro in 
mlado ter občino v celem! 

Pridite v sredo, 09. 12. 2009 
v Domačijo RUS v Šentvid pri 
Lukovici ob 16 uri.
»Desus Slovenije se lahko pohvali s svojimi ak-
tivnostmi na Vladi RS, predvsem na področju 

pokojnin, da ni prišlo do zamrznitve. Dosegli 
so, da zamrznitve pokojnin ne bo, bodo pa le-
tno rasle v skladu s finančnimi in gospodarski-
mi možnostmi države ter se usklajevale polo-
vično glede na rast plač, kar je dobro v krizi.«
»Na področju zdravstva Desus Slovenije jasno 
podpira javno zdravstvo in nobeno zmanjše-
vanje pravic v zdravstvu na račun varčevanja.«
»Zahteva gradnjo domov za starejše iz sred-
stev državnega proračuna in občinskih sred-
stev tako, da bi vsako leto dobili nekaj novih 
nastanitev za tiste, ki ne zmorejo v drage za-
sebne domove.« 
»Desus Slovenije bo poskušal uveljavljati stali-
šča, sprejeta na svojem 7. kongresu, a včasih je 
potreben tudi dogovor!«

Kako pa Desus Lukovica?
Organizirali smo uspešno računalniški tečaj za 
starejše. To bomo spomladi ponovili, sredstva 
so zagotovljena.

Desus Lukovica vabi nove člane!
Na naš predlog se bo na občinski ravni organi-
zirala neka strokovna skupina, ki bo povezovala 
in koordinirala vse akcije za starejše, obstoječe 
aktivnosti in po potrebi predlagala nove, kot so 
npr: starejši za starejše, medgeneracijsko so-
delovanje, možnost prehrane in razvoz, pravni 
nasveti, dnevni vrtec za starejše itd.
Na državnih volitvah smo imeli kandidata iz 
Občine Lukovica, kar je pohvalno, uspeh pa 
tudi zadovoljiv.
Sodelujemo z Desus Domžale, udeležili smo 
se vseh okroglih miz na temo: Starejši v občini, 
Javno zdravstvo, Domovi in varovana stanova-
nja v Občini Domžale … Tu smo opazili dobro 
povezavo med DU, LIPO in Občino Domžale.
Tudi Desus v Lukovici si želi sodelovati pred-
vsem z Društvom upokojencev, Občino in vse-
mi, ki bi želeli tudi na podeželju še izboljšati 
probleme staranja prebivalstva, in tistimi, ki to 
že pohvalno počnejo.
oo desus luKovica
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Le delo, skrb, ljubezen in trpljenje
izpolnjevalo Tvoje je življenje.
Pa pošle so Ti moči
in zaprl trudne si oči
in čeprav spokojno spiš,
z nami kakor prej živiš.

ZAHVALA

19. oktobra 2009 nas je v 81. letu zapustil 
naš dragi mož, oče, dedek, pradedek, brat, 
tast in stric

Frančišek Novak
Jernačev ata iz Krajnega Brda

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za pomoč, izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče, svete 

maše in druge darove ter za tako številno spremstvo na njegovi 
zadnji poti. 

Še posebej se zahvaljujemo g. župniku Antonu Potokarju za lepo 
opravljeno pogrebno mašo, ge. Boži Požar in g. Branetu Močniku za 
besede slovesa, pevcem, trobentaču ter pogrebni službi Vrbančič.

Vsi njegovi

ZAHVALA

V 44. letu starosti nas je za vedno zapustil 
naš dragi ati, brat, stric in svak

Marjan Žavbi
iz Lipe 6 nad Blagovico

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom za 
nesebično pomoč, sodelavcem in prijateljem za izrečene sožalje, 

sveče, cvetje in svete maše.

Zahvaljujemo se tudi gospodu župniku Avguštinu za opravljen 
obred, pevcem in trobentaču za zaigrano Tišino.

Žalujoči vsi njegovi

noma enaki, ko bo tudi za nas prišel čas obiska gospe s koso.
Francelj, vsaj zadnje  ure svojega skromnega življenja si preživel v 
družbi svojega  ljubljenega brata, ki se je iz daljne dežele takoj odzval 
na sosedov klic. Tistih nekaj dni, ki so  vama  ostali, si vendar doživel 
toplino skupnega življenja, ki Tebi nikoli ni  bila dana. Žal nisi dočakal 
svojega sedemdesetega rojstnega dne, ki bi ga pravzaprav  prvič pra-
znoval. Zato pa si le prejel posmrtno darilo.  Tvoje telo počiva tako, da 
je s pogledom obrnjeno proti našim lepim planinam. Z njimi se zdaj 
pozdravljaš drugače kot v času življenja, saj si rekel: »Zjutraj pogledam 
proti prelepim, pa se mi takoj duša pomiri.«
Naj bo Tvoja DUŠA mirna in spokojna, telo pa naj počiva v Tvoji ljublje-
ni slovenski zemlji. 
mv – naslov v uredništvu.

V spomin
Delegacija Društva vojnih invalidov Domžale, se je 15. 10. 2009 
za vedno poslovila od naše najstarejše družinske članice – vdove 
gospe Alojzije Novak, na njenem domu na Učaku pri Trojanah. 
V 99. letu starosti je ta svet zapustila draga mama, babica, prababica, 
praprababica, sestra, teta, tudi članica Društva vojnih invalidov Dom-
žale – 100-odstotno invalidna, na vozičku, za katero je 39 let skrbela 
njena hči Zinka Smrkolj. Delegacija DVI Domžale je svojo članico vsa-
ko leto obiskala za rojstni dan, saj je bila naša najstarejša članica, se z 
njo pogovarjala, jo obdarila in jo kratkočasila. Priljubljeno in prijazno 
Alojzijo bo naše društvo pogrešalo. Naj počiva v miru v domači zemlji 
na pokopališču v Šentožboltu pri Trojanah.
jože novaK

Kulturni dom hram kulture in ne razgrajaštva
Že dolgo je znano, da so ljudje gradili različne zgradbe za različne 
namene. Tako so cerkve zgrajene za bogoslužje, kulturni domovi so 
zgrajeni, da se v njih razvija kultura, disko je zgrajen za ples itd. Še 
nikoli pa nisem videl zgradbe, ki ji bila obenem namenjena kulturi 
in razgrajaštvu! 
Očitno smo v občini Lukovica na velikih področjih fenomen! No in tako 
smo tudi na tem področju zelo inovativni! Kar se je dogajalo na petkovi 

predstavi šolskega muzikala »Moje pesmi moje sanje«, je trditev o inova-
tivnosti občanov občine le potrdila! V kulturni dvorani so se tisti dan še 
zadnjič za obiskovalce TRDO TRUDILI igralci, ki so si vzeli čas in še zadnjič 
zaigrali v domači okolici, očitno pa so si nekateri obiskovalci želeli, da bi 
to predstavo igrali tudi oni!
Ob 16.00 se je začela prva predstava, ki so jo z nič hrušča poslušali učenci 
osnovne šole iz Nove Vasi! Naš dogodek pa se je odvijal med predstavo 
ob 19.00 uri! Otroci, ki so sedeli na balkonu, so si v hramu kulture privoščili 
zelo nizkotno vedenje. Vedli so se, kot da bi se ravnokar dobili v vaški go-
stilni! Noge so jim visele čez ograjo, glasno so se pogovarjali vse do opo-
zorila šolske psihologinje. Neverjetno, za 2 minuti se je vse pomirilo, nato 
pa so ti isti otroci začeli z avdicijo (na napačnem mestu)! Znova so jim 
noge visele čez ograje, slišalo se je pogovarjanje itd. Po odstranitvi iz kul-
turne dvorane, kajti tako vedenje žal ne sodi v hram kulture, so ponižno 
prišli nazaj prosit, ali si muzikal do konca lahko ogledajo v dvorani! Ker pa 
smo v današnjem času nekateri preveč popustljivi, smo jim to omogočili, 
in otroci so VSAJ obljubo držali in do konca ni bilo izgredov!
Nato začnejo po vratih trkati drugi otroci! Žal so se zmotili, trkali so na 
sprednja vrata, ki so bila tačas zaklenjena, no in ker niso mogli v dvorano 
(v dvorani je bilo dovolj prostora), so začeli po vratih razbijati! Ob tekem 
vedenju se kot mlad človek sprašujem, kdo je za tako vedenje OTROK od-
govoren? Je to 'ulica', ki jih zdaj v Lukovici ne manjka, je to mogoče družba 
ali mogoče vzgoja v družini? 
Mislim, da je to slednje! Dandanes si starši vzamejo premalo časa za svoje 
otroke, po tem pa, ko staršem vzgoja spolzi iz rok, krivijo ulico ter družbo! 
Je že res, vendar začelo se je pri njih! Starši otroku niso posvečali dovolj 
časa, zato si je »starše« našel v družbi, z družbo pa so se začeli potikati po 
ulicah, kjer pa se žal ne morejo naučiti nič lepega!
S tem člankom želim apelirati na starše, ki menijo, da se na vasi žal to ne 
more dogajati! (Tudi sam nisem temu verjel do petka, saj sem bil mnenja, 
da se to lahko dogaja le v večjih mestih.) Ampak ker imamo ulice, se to 
tudi lahko dogaja NA VASI! Apel se glasi: Starši posvetite več časa svojim 
otrokom, da bodo tudi oni lahko kdaj nastopili na kakšni prireditvi in jih 
boste vi v dvorani z zadovoljstvom in ponosom gledali! Če jim časa ne 
boste posvetili, pa bodo otroci postali prav tisto, česar si vi ne želite! Otro-
kom, ki so se udeležili petkove predstave, pa svetujem, da se vključijo v 
kak dramski krožek, kajti petkova avdicija je bila ZELO uspešna! Če pa ne 
gre tako, pa naj se drugič v času kulturne prireditve zberejo v gostilni in 
ne v kulturnem domu, kamor gostilniško vedenje ne sodi!
marKo juteršeK
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Srce tvoje je zastalo,  
zvon v slovo ti je zapel,
misel nate bo ostala,  
spomin za vedno bo živel!
 
ZAHVALA
V 84. letu starosti nas je zapustila in odšla 
k večnemu počitku naša draga mama, 
babica, prababica, sestra, teta in tašča. 

Jožefa Petek
Koroščeva mama iz Rafolč

 
Iskreno se zahvaljujemo vsem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje 
in sveče. Hvala gospodu župniku Ivanu Pušnarju za lepo opravljen 

pogrebni obred, pevcem za zapete pesmi in pogrebni službi 
Vrbančič ter hvala patronažni sestri Irmi Markovšek za obiske na 

domu. Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Srce tvoje več ne bije,
bolečine ne trpiš,
nam pa žalost srca trga, 
solza lije iz oči.
Dom je prazen in otožen, 
ker te več med nami ni.

Z A H V A L A
v 72. letu starosti nas je po dolgotrajni 
bolezni zapustil naš dragi mož, oče, stari 
oče, tast, brat in stric

Alojz Ravnikar
po domače Krkučov Slavko iz Blagovice.

Sorodnikom, sosedom, sovaščanom, vsem prijateljem in znancem 
in vsem, ki ste ga poznali in se mu poklonili ter ga spremljali na 

njegovi zadnji poti, se iskreno zahvaljujemo.
Iskrena hvala dr. Mušiču iz ZD Domžale, patronažni sestri Irmi 

Markovšek za vso pomoč in podporo, kakor tudi negovalnemu 
osebju Doma počitka Mengeš. Hvala PGD Blagovica in ostalim 

društvom PGD iz okoliških krajev za številno udeležbo na pogrebu, 
predsedniku PGD Marku Trdin za poslovilne besede. Hvala 

cerkvenim pevcem iz Blagovice in ljudskim pevkam KUD Domžale 
za lepe pesmi ob slovesu. Gospodu župniku Jožetu Vrtovšku 

za lepo opravljen pogrebni obred, pogrebni službi Vrbančič za 
organizacijo pogreba ter trobentaču za zaigrano Tišino.

Hvala vsem za vsa iskrena pisna in ustna sožalja, za vso darovano 
cvetje in sveče, za vse iskrene besede sočutja in za vso bolečino, ki 

ste jo delili z nami.

Vsi njegovi

Tako tiho, skromno si živel,
takšno tudi življenje si imel,
zdaj rešen vseh si bolečin,
za tabo ostal bo lep, a boleč spomin.

ZAHVALA
V 69. letu starost nas je nepričakovano za-
pustil naš dragi oče, ata, tast, brat in stric

Ivan Per
Vorkov ata iz Vošc.

Hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečena sožalja, za darovano cvetje, sveče, svete maše, ter vsem, 
ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. 

Iskreno se zahvaljujem g. župniku Jožetu Vrtovšku, ljudskim 
pevcem iz Blagovice, dr. Lobodi, ZD Domžale in pogrebnem 

zavodu Vrbančič.

Vsi njegovi

Srce tvoje je zastalo,
zvon v slovo ti je zapel,
misel nate bo ostala,
spomin za vedno bo živel.

ZAHVALA
V 87. letu nas je zapustila naša mama, 
stara mama, babica, sestra in teta, 

Marija Cerar,
po domače Martinovčeva mama iz 
Krajnega Brda.

Iskrena hvala sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in svete maše. Posebna 

zahvala gospodu župniku Antonu Potokar za lepo opravljen 
pogrebni obred, domačemu cerkvenemu zboru za lepo petje 
pri sveti maši, gospe Boži Požar in gospodu Francu Novak za 
poslovilne besede, patronažni sestri Mateji, pogrebni službi 

Vrbančič, pevcem za zapete žalostinke, trobentaču, ljudskemu 
pevskemu zboru Blagovica, zvezi borcev, KS Krašnja za uporabo 

mrliške vežice, gospodu Branetu Močnik za vse nasvete in pomoč.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Domači

Našel sem svoj mir v večnosti tišine.
Našel sem svoj prostor, kjer ni več bolečine.

ZAHVALA
V 75. letu starosti je 12. oktobra mirno za-
spal in odšel k večnemu počitku naš dragi

Franc Oražem,
po domače Bolantinčev France iz 
Trnjave.

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče, svete maše 

in vso drugo pomoč. Iskrena hvala gospodu župniku Antonu 
Potokarju za lepo opravljen pogrebni obred.

Hvala gasilcem za sodelovanje pri pogrebu in lep poslovilni govor.
Hvaležni smo vsem, da ste ga v tako velikem številu pospremili k 

zadnjemu počitku.
Vsi njegovi

Ustavilo se je srce naše
dobre mame in trudno življenje
je končalo svoj boj.
Luč nebeška naj ti sije,
mir in pokoj naj ti bo.

ZAHVALA
V 99. letu starosti nas je zapustila naša 
draga mama, babica, prababica, prapra-
babica, tašča, sestra in teta

Alojzija Novak,
rojena Smerkolj z Učaka.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče,  

sv. maše ter dar za cerkev in vsem, ki ste jo v tako velikem številu 
pospremili k večnemu počitku.

Posebna hvala patronažni sestri Irmi Markovšek za zdravniško 
pomoč in oskrbo na domu, dr. Mojci Zajc Kraševec ter 

prijaznemu zdravstvenemu osebju ZD Domžale.
Zahvaljujemo se gospodu župniku Jožetu Vrtovšek za besede 
slovesa ter pogrebno bogoslužje, pogrebnikom, cerkvenemu 

pevskemu zboru, pevskemu zboru LIPA, pogrebni službi 
Vrbančič. Janez Kušar, tebi hvala za izbrane besede slovesa.

Hvala vsem, ki ste jo imeli radi.
Vsi njeni
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Čebelarski center Slovenije:
 120 sedežev v gostilni  60 sedežev na letnem vrtu  prostor za 

zaključene družbe 10 prijetno opremljenih sob  specialitete z 
medom, domača kuhinja  medica, medeni liker, medeno žganje, 
medeni borovničevec, medena penina, medeni sok  sončna terasa

Sprejemamo rezervacije 
za prednovoletne zabave in silvestrovanje.

Vabljeni na domače koline 
in ob petkih na sveže ribe.

 

 

www.frizeraj.si
info@frizeraj.si

dijak tretjega letnika išče modele za striženje

Vabimo vas na 
domače koline, 
kosila in večerje.
DELOVNI ČAS:
od poned. do sobote, od 9. do 22. ure
nedelja od 8. do 14. ure
SREDA ZAPRTO

IŠČEMO
NOVE SODELAVCE
Vodilno podjetje v Sloveniji na področju  
avtocestne gostinske ponudbe vabi k sodelovanju :

natakar (m/ž)  v Marché® restavraciji Lukovica

Od kandidatov pričakujemo IV. stopnjo izobrazbe ustrezne 
smeri, ustrezne delovne izkušnje, sposobnost samostojnega 
in timskega dela, vozniški izpit in lasten prevoz.

Z izbranim kandidatom bomo sklenili pogodbo o zaposlitvi  
za določen čas treh mesecev, z možnostjo podaljšanja, s 
polnim delovnim časom. Nudimo dinamično in razgibano 
delo, odlične delovne pogoje, urejeno delovno okolje, 
možnost izobraževanja in napredovanja v skupini Marché®.

Če si želite izziva v mednarodno uveljavljenem podjetju 
Marche International, pričakujemo vaše prijave z 
življenjepisom v 5 dneh na naš naslov ali po elektronski pošti: 
marjan.zadnikar@marche-restaurants.com  

Podrobnejše informacije so na voljo  
po telefonu št. 051/606 100

Marche Lukovica 
Koseskega cesta 1a, 1225 Lukovica

marche-restaurants.com
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